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Transcript Event Menselijke Expansie Bewustzijn Terheijden 14 juni 
Nieuw Bewustzijn Event 14juni2023 De Gouden Leeuw te Terheijden 

Menselijke Expansie van het Bewustzijn 
met Martijn van Staveren 

Deel 1 

Het gaat om de rol en de positie in jezelf. Begonnen aan de tocht van herziening. Opkomen 
voor jezelf en dat doorrollen naar buiten toe. Vrijheid al om! 

De grote schakel van het leven, de schakel tussen deze werkelijkheid en grotere 
werkelijkheden daar omheen om die op een bepaalde manier te kunnen verbinden. 
 

Het verbindt ons dat we gaandeweg de dingen die wij doen doet dat we allerlei situaties 
ervaren kunnen die zo dubbel gelaagd zijn in een betekenis. Het zijn zoveel betekenissen in 

een simpel moment. 
 
Voorbeeld: Martijn ontmoet een man zittend voor de supermarkt met een tekst op een stuk 

karton. Hij zag de neerbuigendheid op bewustzijnsniveau naar die persoon, en dat zijn 
programma’s die in ons geladen zijn. De neerbuigendheid en de betekenisloosheid van die 

persoon, van “dan ga je geld vragen en daar straks bier van kopen en ga je drugs 
gebruiken” M. voelde en wist dat hij dat niet was. M. kon naar die persoon toe lopen en 
hem gewoon zien, zonder te weten en te denken wat er aan de hand is, want feit IK WEET 

HET NIET. Die persoon vraagt energie, in de vorm van geld en ook aandacht. Iemand die in 
een situatie verkeert waar geen oordeel over geveld hoeft te worden. M. vraagt die persoon 

nadat hij zijn situatie heeft uitgelegd “wat ga je doen” wat een omkering gaf aan zijn 
gedachten over zichzelf en hij legt uit wat zijn plannen zijn en raakt geëmotioneerd. 

 
Expansie deel van menselijk bewustzijn is dat je niet meer invult maar dingen 

niet weet! 

 
Geschreven programma’s ontmantelen met je bewustzijn! Vanuit gevoel wat er is in jou wat 

je op dat moment in deze werkelijkheid kunt brengen en dat je daar niet een label aan 
moet hangen met een verwachting, of een eis wat iemand moet doen, maar dat je dingen 
kunt geven vanuit je bewustzijn. 

 
Wij hebben een expanderend bewustzijn, een goede manier van denken, gebaseerd op 

gevoelens, binnenintelligentie, wat een revolutie en evolutie is voor de huidige tijd waarin 
we nu zitten. Daar hebben wij geen modellen voor nodig. Als je jezelf bent dat daardoor 
bloemen van je eigen bewustzijn in deze werkelijkheid, die een trillingswerkelijkheid is, 

worden gelanceerd. 
Dan kun je vanuit je eigen bestaan een bijzonder mooi leven ervaren waarin ook de 

moeilijke dingen op een andere manier in jezelf tot leven komen, niet als een groot 
probleem, maar als een vraagstuk wat aandacht nodig heeft op een andere manier. 
 

Door naar elkaar te luisteren kunnen dingen die niet in jouw bewustzijn geweten worden, 
door met jouw eigen bewustzijn daar op te expanderen, kunnen die dingen die bij de ander 

wel actief zijn en bij jou niet, kunnen daar dus ook actief worden.   
Precies dat is de sleutel van wie de mensheid eigenlijk is, dat ze zich weer kan openen door 
niet het hele leven lang alles alleen te moeten doen. Openstellen voor de ander en 

daardoor gebeuren er processen die niet altijd alleen maar via de eigen ervaringen te 
hoeven plaatsvinden. Dan praten we over versnelling van processen die je niet meer 

helemaal hoeft te doorlopen. 
Het gaat om keuzes, welke route nemen we. Zijn we in staat om naar elkaar te luisteren. 
Het gaat om gevoel dat je je kunt openstellen. 
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Misschien kun je zien, als je goed naar je leven kijkt, dat deze verdieping waarin je leeft, 

dat die op een bepaald niveau, goed naar binnen kijken naar wie je werkelijk bent in 
gevoel, dat die op een bepaalde manier afgerond is. 

Als we dat niet zien dan blijven we in een voortdurende herhaling van dezelfde processen 
zitten. Zie de herhalingen, de continue boemerangeffecten en hoe dat in elkaar zit. “Wauw, 
wat is dat eigenlijk, evolutie”? 

Is evolutie dat het beter met mij gaat dan 5 jaar geleden? En voel ik mij beter omdat ik 
meer geëxpandeerd ben of voel ik me beter omdat ik meer zingeving in mijzelf heb ervaren 

dat ik zie dat het ergens mee te maken heeft maar ik weet niet wat. Deze vragen hebben 
een diepe onderstroom. 
 

De mensheid zit in een herhalingscircuit 
 

Je kunt je hele leven jezelf herhalen in een nieuw script. Je kunt verhuizen, nieuwe hobby’s 
en na twee jaar ontdek je dat je hetzelfde doet als 6 jaar geleden. Dus wat is dan echt 
expansie? 

 
Wat wil daar in jou expanderen? 

 
Expansie betekent in onze 3D wereld dat je meer ruimte bent, je ademt meer in, je ziet 
meer, je bent meer, je ervaart meer, je doorvoelt meer, je kan dieper in jezelf komen, je 

kan helder denken, je kan krachtiger staan. Dat betekent ook dat er koppelingen naar de 
afgelopen jaren en tijden die er zijn geweest dat die ook los moeten omdat die kabeltjes 

van die koppelingen eigenlijk te kort zijn om echt te expanderen. 
Wil je wel los? Consequenties nemen. Complete herziening. 

Hoe bereid zijn wij om echt naar het niveau te gaan wie wij ten diepste zijn? Gefundeerd in 
jezelf aanwezig te zijn en mensen tegen te komen die dat ook ervaren. 
 

Als ik niets doe met wie ik ben, wat ik te zeggen, te denken en te voelen heb, de ideeën die 
ik in mij draag daaronder, dat ...je mensen ziet wandelen, aan de rand van de afgrond 

staan (beeldspraak) en niemand zegt “kom even een meter deze kant uit, dan loop je niet 
zo op de rand en deze kant hier is ook een hele andere route met een hele andere natuur, 
een hele andere wandeling, met hele andere inhoud”. Mensen zijn verslaafd aan net niet te 

pletter te slaan. We zijn een op de afgrond balanserende beschaving die zichzelf voorhoudt 
dat het beter gaat terwijl we weten dat we een andere route moeten kiezen. 

 
De herziening die al in jou gaande is op een expanderend niveau brengen waardoor die dus 
niet alleen aan de binnenkant blijft zitten, maar dat die ook fundamenteel naar buiten toe 

stroomt. “Ik ben een nieuw soort mens” 
Die splitsing tussen de programma’s die in ons zitten en wie we werkelijk zijn, dat moet 

open gelegd worden en kijken wat bewustzijn nu werkelijk is. 
 
Grotere werkelijkheid bespreekbaar maken. Vanuit die wereld is er ook een opdracht, niet 

van een grotere macht, om iets in deze wereld te brengen en ook te openen, dat deze 
werkelijkheid drastisch verandert. Grotere boodschappen die de mensheid echt moet gaan 

uitpakken. 
 
Puur zijn wie je hier op de aarde bent, zonder franje, je geheime/verborgen vakken open 

(gevoelens, gedachten), jezelf heel voelen = bewustzijn, en geen schaamte hebben. Geen 
oordelen over andere mensen en over jezelf. Dat is het meest urgente en meest zuivere 

wat we hier op aarde te doen hebben. Dus je moet ‘m eigenlijk helemaal terugtrekken. 
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Jij ziet dat er mensen zijn die beslissingen nemen in jouw werkelijkheid, zonder jou daarbij 
te betrekken. Dit is alleen mogelijk omdat ons bewustzijn daarin zwak is gemaakt, zwak 

betekent dat we er niet in kunnen kijken wat het echt is. Uit mijn naam wordt allerlei 
militair materiaal naar een oorlogszone gestuurd. Niet 3D denken, puur kijken vanuit de 

plek waar je zit. Dat is een ernstig conflict! Verborgen in onze werkelijkheid gebeurt 
datgene wat hier niet hoort te gebeuren en ook niet hoeft te gebeuren en ook op een 
kosmisch ander niveau, waar de aarde een onderdeel van is, niet geapprecieerd wordt dat 

wij dit allemaal met ons bewustzijn gewoon op afstand allemaal toestaan. 
 

Zie dat het niet in de vorm zit. Het gaat over sturing van frequentie, over gedachtevelden 
die hele krachtige technieken zijn, zie dat dat in je eigen leven gebeurt, dat dat ook het 
bestaan is wat je buiten de landgrenzen ziet en op de hele aarde. Er zijn dwarsverbanden 

tussen ons, in hoe wij bestaan en hoe de werkelijkheid plaatsvindt. 
Het expanderend bewustzijn van ons kan zich niet toeleggen op spreken met mensen die 

binnen de N.A.V.O.-beslissingen nemen. Je moet eerst binnen je eigen NAVO-beslissingen 
nemen. Daar verstevig jij, rechtopstaand, je eigen bewustzijn. 
Een diepe verbinding met jezelf, je ziet wat er gebeurt, dat je de ander niet aanvalt, maar 

dat je op basis van wat je ziet jezelf herpositioneert en gewoon zegt van “oké, ik zie 
precies wat er gebeurt en ik voel dit erbij en ik denk dat erover en wat het eigenlijk zou 

moeten zijn is dit…. zo zou het kloppen” Dan heb je een heel circuit afgelegd van 
uitzoemen, over kijken, en opnieuw schrijven. Dat noemen we de kosmische schakelaar, 
die gaat dan om. 

Dit is een Slagvaardigheids Bewustzijn. Daar is de mens uit geduwd. Zij is in systemen 
gaan geloven. 

 
Kwantumvragen: (Hier ligt het expansie bewustzijn in). 

Hoe kan het dat jij als mens dingen doet die je enerzijds wel wilt, dus er kan een 
verdieping zijn waarin je het wel wilt en hoe kan het dat in een andere verdieping je dat 
niet wilt? 

Hoe kan het dat ik zoveel liefde en verbinding in mijzelf draag dat ik weet wat wel klopt 
voor mij en wat ook prettig is om te doen maar eigenlijk niet klopt voor mij, hoe kan het 

dat ik het dan toch doe? 
Wat zou er met de mensheid gebeuren als die circuits opengaan? Omdat het dan niet meer 
gebeurt. Wat zouden we zijn? Welke slagvaardigheid van bewustzijn komt er tevoorschijn? 

Dit zijn planetaire vragen. Er moet ergens een begin zijn. Een omslagpunt komt altijd als 
er een begin is. Jij bent het begin! 

Hoe kan het dat als ik toch die dingen doe dat het gaat lijken alsof het wel bij mij hoort? 
De vraag die verborgen gehouden wordt door systemen: wat nu als ik alleen dat zou 
doen, niet in activiteit, maar het begint in doen met denken en voelen, wat ik echt 

weet wat het is voor mijzelf wat ik moet doen, dat het klopt...wie ben ik dan nog? 
Dat is een doorgang naar een ander bewustzijn! 

 
Eerlijk open en transparant naar jezelf zijn. Er wordt over gevochten dat de mens niet in 
die kernvraag komt. Die vraag echt goed doorkijken. Wat en wie komt er tevoorschijn, wat 

betekent het eigenlijk als ik allerlei dingen doe, dus denken en voelen, dus dat is hard 
werken, die echt kloppen 

met wie ik ben! 
 

Kernvraag 

Dus alle dingen die je niet bent, als dat allemaal wegvalt, ook de fijne en 
moeilijke dingen, wat een zee aan ruimte komt er dan vrij in mij? 

 
Dus de doorgangvraag:   

Wie en wat ben ik op dat moment als die situatie zich voltrekt! 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 4 van 39                        Webpaged https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

 
Iedereen naar dat punt toe reist, zodat we elkaar in de ogen kunnen zien, volwaardig als 

mensen, wetend in volle respect met elkaar, in rekenschap op elkaar, jij bent de waarheid 
omdat jij je laat zien, maakt niet uit wat je weet en voelt en denkt te zijn. Ik heb hier te 

maken met de waarheid van die persoon. Dit is de ontmoeting. 
 
Ik (Martijn) heb in mijn kindertijd heel veel reizen gemaakt, sommigen van honderden 

jaren, waarbij ik na afloop van de missies die werden gevoerd en dat zijn eigenlijk strikt 
militaire missies die niet militair zijn zoals we dat hier in onze werkelijkheid zien. Die noem 

ik militair omdat er een organisatie achter zit en het gaat om een heel groot multi 
dimensionaal kolonisatie programma om zorg te dragen dat de mens die wij hier nu zijn, in 
de verpakte tijd waarin wij ons begeven, die geschreven is om als een soort koepel over 

ons heen te staan, naar een enorme doorgang te gaan en deze naar een ander 
dimensionaal evolutieproces te brengen. Dus m.a.w. heel kort dat deze werkelijkheid in één 

keer open geritst wordt en dat de programma’s, goede programma’s, grote gebeurtenissen, 
die direct in samenhang zijn en in contact zijn met allerlei andere beschavingen, waaronder 
ook vele menselijke beschavingen, en ook niet menselijke beschavingen, in één keer 

volledig een niveau krijgen waar je normaliter misschien nog vanuit onze aardse 
technologische snelheid ontwikkeling 10.000 jaar de tijd voor nodig hebt. 

M.a.w. ik ben een onderdeel, in al die jaren, van een heel groot ruimteprogramma en dat 
ruimteprogramma is vooral geënt op het laten ontstaan van een grotere werkelijkheid daar, 
hier in dit moment hier. Dus andere mensen te informeren, erover uit te wisselen, andere 

mensen te motiveren naar zichzelf te kijken en andere mensen het aardse 
3dimensionale gevangenispak uit te laten trekken om naar een, voor menselijke 

begrippen bijna onmogelijke nieuwe situatie te reizen. 
 

Dit is een vastgelopen werkelijkheid in een tijd waarin we zien dat er heel veel aan de hand 
is. Het is een heel groot onderwerp wat ik nu beschrijf want het lijkt sciencefiction maar het 
is precies wat er aan de hand is! Kijk naar wie je echt bent. Niet om persoonsverbetering 

uit te voeren. 
 

Ik heb een bepaalde kwaliteit die ik heb ingezet om contact te leggen met andere 
beschavingen, beschavingen waarvan een aantal niet zo heel erg vriendelijk zijn, waar 
grote kosmische oorlogen over woeden. Er zijn verschillende rassen en ook intelligenties 

die geen fysieke vorm hebben maar meer trillingsintelligentie is. Dus een levend 
intelligentieveld wat ik omschrijf als een parasitaire besmettingskracht. 

 
Twee Krachtvelden 
Er zijn twee soorten Krachten. Je hebt, wat wij hier noemen de liefdeskracht ofwel de echte 

aandachtskracht, echte aandacht is liefde. Liefde en aandacht die vanuit jezelf komt, dat is 
een organische kracht! Dat is het ene frequentieveld. Dat kun je ook voelen als je met 

intentie iemand benadert, ook met je gedachteveld vanuit je gevoelsveld en je wil dus 
helemaal niets, dan is het een organisch veld. Er zit niks aan, het is puur wat je zelf voelt 
en dat kom je brengen en dat leg je in verbinding met de persoon of met de situatie. Dat 

genereer je zelf, dat schep je zelf! En dat zijn hele voedende, je zou kunnen zeggen dat 
zijn waterfrequenties, voedende stralingsvelden, levend bewustzijn wat gegenereert, 

gecreëerd wordt door in dit geval de mens zelf en dat scheppende bewustzijn dat zorgt 
ervoor dat er een reactiekracht die ook organisch is daarop antwoordt! Wij noemen dat hier 
oorzaak en gevolg. 

 
En het andere krachtveld dat is niet organisch, maar dat is een dominant veld wat zich wel 

organisch kan laten zien. Het is een frequentieveld wat als het ware, informatievelden, 
onze werkelijkheid is een op trilling gebaseerde werkelijkheid, wat zich manifesteert als een 
fysieke werkelijkheid. Als je in de fysieke materie kijkt dan zie je dat er geen fysieke 
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materie is maar dat er een samenbundeling is van pure trilling. Dus in de atomaire en de 
subatomaire en voorbij de quarks en zelfs voorbij de higgs-bosondeeltjes, dus de 

allerkleinste deeltjes die op dit moment zichtbaar zijn op de aarde, dan zie je dat er geen 
materie is maar dat alles puur en zuiver trilling is. 

En zulke werkelijkheden die door jou gecreëerd worden, door jouw gedachte- en 
gevoelsvelden, dus je eigen emotie-intelligentie wat waar is wat in lijn is met wat je hier 
echt bent. Er is een andere kracht die die frequentie constant in deze dimensie hier en ook 

in andere werelden, benadert, er doorheen reist en in de afzender van die intelligentie 
terecht wil komen en dat lukt hier op de aarde ook, dus in de kern van de mens terecht 

komt en daar in andere frequenties, input inzet waardoor de autonome eigen 
zelfbeschikkende gedachte- en gevoelskracht als het ware wordt overschreven en er een 
andere gedachte ontstaat en die gedachte ineens in lijn komt met wat er is ingevoegd en 

dan ga je dingen denken waarvan je denkt dat je het zelf hebt bedacht totdat je op een 
dag erachter komt dat dat niet waar is! 

En die twee verschillende krachten, dat zijn hele geavanceerde krachten, de één is de 
scheppende kracht die wordt gegenereerd door Vrije Wezens, niet door een god buiten 
onszelf. Er is geen god die groter is dan Vrij Bewustzijn wat die scheppende kracht is! En al 

het vrije bewustzijn wat er is, de kwantumwerelden, die met elkaar in contact staan, die 
gaan door elkaar heen, dat is de scheppende algehele frequentie van bewustzijn waar we 

het Basin van Leven in ervaren. 
 
Besef dat wij als scheppende wezens frequenties genereren en die zijn organisch en vrij. En 

op die vrijheid reageert, dat noem ik dan de Universele Kracht, de intellgentiekracht, die 
reageert daarop door een werkelijkheid manifest te laten worden door het samentrekken 

van trillingen die omgezet worden in deze wereld in de 3e dimensie, die constant aansluit, 
naadloos op het volgende moment en dat zien wij dus als een 3D wereld. 

En er is een andere intelligentie, die reageert niet op die scheppende vermogens maar die 
gaat er doorheen en probeert in die scheppende eigen gedachten die kloppen, eigen 
gevoelens te komen, om vervolgens die scheppende frequenties te stoppen. 

 
Buiten deze dimensie is er zo ontzettend veel aan de hand, is een wereld die is zo groot, dit 

hier is zo klein compacte modus en dan toch liefde kunnen ervaren, dat is echt fantastisch 
hoor. Er zijn zulke grote krachtige beschavingen gevallen door die parasitaire intelligentie. 
En wat er aan de hand is is dat er een multi-dimensionale verschillende coalitiegroepen zijn 

van allerlei grote galactische naties, beschavingen, samenwerkende groepen, die ofwel 
getroffen zijn door die parasitaire besmettingen en onder toezicht zijn gekomen van een 

andere intelligentie. 
Op de aarde zien we virtuele werkelijkheden, dat je dus eigenlijk niet zelf een ruimte 
bedenkt maar dat dat door een technologie in jouw brein wordt gestopt, dat is wat die 

frequenties ook zijn, die stoppen het in jouw bewustzijn. 
Dus je hebt een hele grote coalitie die ook onderling allerlei wrevel hebben, die bezet zijn 

door die invasiemacht en je hebt inteer dimensionaal en meervoudig dimensionale 
bewustzijnswerelden, grote beschavingen, dat noem ik Koninkrijken, de Vrije Werelden, 
zeer groot ontwikkeld, zeer barmhartig, heel slagvaardig, allemaal feitelijke werelden, die 

leven vanuit die Vrije Kracht, die elkaar ook ondersteunen in die vrije kracht, met elkaar 
bondgenootschappen hebben, naar elkaar toe reizen, elkaar het leven brengen en met 

elkaar het leven vieren en grote experimenten opzetten, grote natuurlijke bewegingen 
maken, grote interplanetaire reizen maken. 
 

Doorzie welk spel hier wordt gespeeld zonder in termen van hij, zij, jullie en ik te praten 
maar te doorzien welk spel er door ons heen draait en om weer op te staan en leiderschap 

te tonen in het eigen vermogen van beslissingen nemen. Dan komen we op hele specifieke 
kosmische opdracht terecht en dat is precies de tijd waarin we nu leven. Het gebeurt NU! 
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Wat er nu gebeurt op de aarde, verpakt in allerlei modellen, heeft te maken met dit 
onderwerp! 

 
Het Expanderende BewustZijn van jou, het kan zijn, het kan….ik weet het niet, het kan ook 

zijn van niet, maar ik sta hier om te benoemen dat die mogelijkheid er is, dat het wel kan, 
dat dat expanderende bewustzijn in een herinnering-loop verkeert. Dat je weet ik moet 
ergens gas op geven en voel ik dat ik zelf met mijn voet op het innerlijk gaspedaal moet 

gaan staan om echt vooruit te komen. En flink! En dat ik het ook verplicht ben naar mijzelf. 
Het kan zijn dat het in je afspeelt. 

 
Aanwezig zijn in deze wereld, die zowel een schoonheid heeft maar ook een inspanning is, 
fijne en moeilijke gebeurtenissen, emotionele dingen maar dat er ook echt een 

zelfdankbaarheid, een zelfbewustzijn in wat je allemaal doorloopt, aanwezig moet zijn. Dat 
is heel waardevol. 

 
Einde aan spiritualiteit. Een stop waar de mensheid voor staat! 
Er moet een einde komen aan spiritualiteit. Op elk vlak! Deze woorden kunnen als een 

aantasting worden gezien, gevoeld in wat jij doet, wat je ziet en waar je voor staat. Niets, 
geen nanozelf in mij is daarmee bezig! 

Denk niet dat je dat deel wel kan behouden “want dat heeft geen leiding over mij” Nou dat 
dus! 
Er moet een einde komen aan de spiritualiteit! En er moet een groot en fors begin gemaakt 

worden van echt krachtig bewustzijn! Bewustzijn wat solide is en wat met elkaar kan 
samenwerken, wat niet een discussie voert over oude parameters van het verleden of het 

ene boek wel klopt inhoudelijk en het andere niet goed is vertaald. We moeten heel helder 
naar oplossingen, oplossingen die er gewoon zijn, die niet uit de mind opgetoverd hoeven 

te worden maar oplossingen die er zijn als al het andere stopt!! 
 
En dat is een enorme stop waar de mensheid nu voor staat. Dat stuk wat zich nu aan het 

openen is en waar de oorlogen nu op dit moment over gaan die gaat over het beëindigen 
van alle spirituele modellen en de wederopstanding van echt Oorspronkelijk Organisch 

Bewustzijn door mensen die zien dat de trukendozen die worden gespeeld d.m.v. de 
technologie, en ik noem dat dus virtuele werkelijkheden, dat die op een ander niveau al 
snoeihard over de mens werkzaam is! 

Dat moet de mens gaan zien, en als dat gebeurt, dat die eenvoudig naar zichzelf kijkt en 
ziet “hoe kan het nou dat ik zoveel gedachten heb en gevoelens heb die helemaal niet van 

mijzelf zijn”? En je kunt dat relateren aan iets wat intervenieert met jouw eigen innerlijk 
proces, als je dat kunt zien dan zie je ook oké het speelt al. Het programma draait al. 
 

Gevecht gaande i.v.m. expanderen van ons bewustzijn 
Het expanderen van ons bewustzijn is zo’n enorm grote doorbraak dat er echt letterlijk 

over gevochten zal gaan worden op deze wereld en dat is geen voorspelling in een vorm, 
maar het gevecht wat er nu is, van welke orde je lid zou moeten zijn, van welke 
gedachtegoed je lid zou moeten zijn, dat gevecht is heel groot en dat zal zich alleen maar 

intensiveren. 
 

Dus wees voorbereid, wees voorbereid om bij jezelf op schoot te zitten en bij 
jezelf naar binnen te schuiven! En je voeten in je voeten te zetten. En je hart in je 
hart en je hoofd in je hoofd. En rechtop te staan en goed te kijken wat er in deze 

wereld allemaal gaat gebeuren! Wat nu al aan het gebeuren is. Het vindt al 
plaats! 

 
Als je heel solide met elkaar durft om te gaan en eerlijk bent dat je elkaar, zonder dat je 
een positie hebt om de ander te willen verbeteren, dat je elkaar daar ook in kunt aanraken 
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en aanmoedigen en iets kunt zeggen van “goh….is dat je eigen gedachte”? “Ja dat zeg je 
nu alleen maar omdat Martijn dat altijd zegt¨!  Ja moment gemist! Geef het vanuit je 

aandacht mee, wauw als dit nou weg is dan komen we tot een veel groter gesprek en komt 
de levensvreugde echt tevoorschijn. 

 
Deze aarde die we hier ervaren is een invasiewereld geworden met allerlei invasie 
krachten. De mens is verstoord geraakt, de mens is door de verstoring bereidwillig om zich 

in grotere verstoringen te bevinden. 
De mensen in Nederland zijn bereid zich bereidwillig, collectief, om zich in de verstoring 

van het Nederlands economische- en gedachtegoed te bevinden. 
Je weet zelf als je Nederland uitgaat, of zelfs Europa, wat er dus gebeurt. Dan voel je dat 
het gedachtesysteem van Nederland gewoon naar de achtergrond gaat. Dan raak je 

verbonden met de omgeving waar je dan bent, het eten en drinken, dat noemen we de 
epigenetica, de omgangsvormen van die mensen helpen je om dichterbij jezelf te komen, 

andere delen van jezelf te voelen en vervolgens kom je Nederland binnen en ogenblikkelijk 
is het klik, klak, boem en je wilt het niet en het gebeurt wel. 
En het is onze taak dat niet meer te laten gebeuren! Dus je ziet dat we als het ware 

een invasiemacht in ons dragen en verstoord zijn, dat we een enorme bereidwilligheid in 
ons hebben om ons daardoor toch goed te kunnen voelen binnen een voor ons klaar gelegd 

systeem. 
 
Ik kom uit de wereld van Antarrah, een menselijke wereld, onsterfelijk zijn alle wezens 

daar, er is geen begin en geen eind. Dat is heel normaal, zo wordt er niet eens over 
nagedacht of gecommuniceerd omdat het niet bestaat. Dus er is geen komst en er is geen 

eind. Het is één grote levende werkelijkheid die we op de aarde kunnen ervaren als je het 
heel erg naar je zin hebt. Iedereen die daar is, is zichzelf. Als er iemand is, dit voorbeeld, 

klopt niet helemaal maar ik noem hem mede vanwege het expanderende bewustzijn, als er 
daar iemand is die niet zichzelf is wordt die persoon sterfelijk…….en wat zijn wij…..en hoe 
komt dat o.a…….Zo simpel is het hè! 

 
In al die oude geschriften, tekeningen uit de oudheid dan zie je mannen en vrouwen, die 

zijn dan getekend, of soms zie je het in de kerken of kathedralen, je kunt dat voelen, niet 
dat die mensen die dat gemaakt hebben het met dat bewustzijn hebben gemaakt, het is de 
informatie die achter die tekeningen zit, je kunt voelen dat dat niet mensen zijn van de 

aarde, je kunt voelen dat die mensen een oneindige wijze en serieuze echte voelende, 
betrokken aandachtskracht zijn. Dat is van een andere orde. 

Toen deze wereld waarin wij leven, werd aangevallen door een andere kracht in het 
experiment wat deze werkelijkheid is, zijn er groepen opgericht die d.m.v. buitenaardse 
technologie is aangeboden hier aan de aarde, waarvan inlichtingenkartels en groepen 

destijds dachten, en dat is eigenlijk al een hele tijd geleden, dat die technologie uit goede 
handen kwam, is er een technologie ontwikkeld door mensen van deze aarde om een 

andere dimensie te openen, naast deze dimensie en die dimensie in te richten met en 
enorm groot onderzoeksgroep. En die dimensie is nu operationeel. 
 

Einde van de spiritualiteit...maar wat komt daar voor in de plaats? Wat komt daar 
vrij? Wat is dat? Wat is Expansie van het menselijk bewustzijn, voor jezelf. Want 

je kunt het niet op een ander plakken! Wat is het echt? 
 
Ik heb een tijdje geleden een gesprek gehad met, laat ik het allemaal in Nederlandse 

woorden zeggen, hoge officieren van een andere menselijkachtige beschaving. En dat zijn 
de Athari (fonetisch vermeld). Dat zijn mensen die qua uiterlijk een bepaalde combinatie 

hebben daar zit een reptiel doorheen, maar een heel mooi menselijk gezicht, hebben dikke 
schedelranden en lichtbruin/gele ogen. Dat zijn hele serieuze beschavingen die de Vrije 
Kracht ondersteunen. 
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En de gesprekken die ik met hen voerde bij aanwezigheid in een andere dimensie, was ik 
gewoon fysiek aanwezig, die gingen erover dat wij, zodra de de spiritualiteit uit ons 

systeem weg is, en het gaat niet om een geloof in een systeem, maar spiritualiteit is dat er 
een functie, een invloed over jouw spiritkracht is waardoor je zelf, een deeltje, dat niet 

bent, niet zelf creëert. 
Dat wij net als in andere werelden, regeringen, militaire afdelingen, die grote besluiten 
nemen, moeten gaan benaderen en hen vragen stellen. En dat die vragen die wij hen 

stellen ook de vragen zouden moeten zijn waar zij niet over willen spreken. En dat die 
vragen worden gesteld vanuit een vrij bewustzijn. Kun je het in beelden zien, wat dat 

inhoudt? 
 
Het einde van de spiritualiteit is op je plek gaan staan, in jezelf, vrede met jezelf 

en vrede met anderen en vanuit die zelfscheppende bewustzijn gedachtekracht 
waarvan heel veel militaire en ook wetenschappelijke afdelingen op de aarde 

wetenschap hebben dat er iets groots aan de hand is wat hier niet wordt verteld, 
om dáár vragen over te gaan stellen aan die organisatie! 

 

Ik ga hem weer anders aanvliegen. Het zijn allemaal schakeltjes en brokjes die ik even in 
bewustzijn met jullie wil doornemen. Ik zat op een boot kortgeleden. Voordat ik de boot 

opging stond naast mij een auto van de Landmacht. En daar zaten twee mannen in. Zij 
deden het raam open en ik deed het raam open. En ik keek naar links en zij keken naar 
rechts. We keken elkaar aan. En ik heb heel veel respect voor iedereen, ook die hier 

worden uitgekotst, respect voor hun rol, functie wat ze doen en of het nou wel of niet goed 
is dat laat ik allemaal los. Ik wil graag iedereen zien in wie hij of zij is en ik heb zelf 

behoorlijk wat mensen vroeger om mij heen gehad met bepaalde militaire functies en dat 
waren gewoon goede stevige mensen. Dat herken ik bij hen ook. We keken elkaar aan en 

ze keken zo naar mij vanuit hun militaire ogen. Dat is logisch, zo is je mindset, je 
bewustzijn gericht. En ik zat dus in die auto en ik keek vanuit mijn militaire ogen naar hen. 
En dat tastte elkaar ook af. En toen stapten ze uit, gingen om zich heen kijken, grote 

mannen, kale hoofden, beetje ongeschoren, mannen die je bij je armen kunnen pakken en 
zakken over je hoofd kunnen trekken en je mee kunnen nemen en je bent weg. Ja?  Maar 

de energie van hen, hun identiteit, gewoon mooi. Want dat is in de Kosmos ook, allemaal 
verschillende soorten mensen er zijn. We kijken elkaar dus aan en ze kijken naar mijn 
auto, en ik kijk zo naar hun auto…maar ik zag dat zij zagen, dat is wat ik bedoel met het 

einde van de spiritualiteit, zij zagen een gelijke eigen intelligentie. Want ook al ben je 
binnen de militaire dienst aan het werk als militair, je bent natuurlijk wel aangelijnd aan het 

bewustzijn van het systeem. Maar een echte militair, of in dit geval mariniers, daar moet je 
toch wel een heel eigen inschatting- en actiekracht hebben om op het moment waarin je zit 
iets te doen. Dat is een hele eigen autoriteit. Nou, zij zijn getraind om die autoriteit over 

een ander te hebben, ze zijn geen burgers en dachten op dat moment dat ze mij zo konden 
aankijken. En ik heb respect voor ze. En ik heb toen naar hen gekeken en dan gingen die 

ogen weer naar mij en ik bleef maar naar hun kijken, af en toe gooide ik even mijn oogjes 
ervan af, hè want ik wil geen zak over mijn hoofd…maar ik keek gewoon naar hen en 
vervolgens, ik zag ze scannen naar iedereen en op het moment dat ze naar iedereen keken 

en dan weer naar mij keken. Dan was hun gezamenlijke blik naar mij, was anders, dit 
herken je hè, dit moet je ergens herkennen, is anders dan naar al die andere mensen. Dus 

er wordt iets gezien, en dat is geen invulling wat ik hier doe, er wordt iets gezien, door 
andere autonome krachten van bewustzijn, weliswaar in een systeem, dat jij zelf denkt, dat 
je zelf bewustzijn hebt, dat je bewust bent dat je leeft, dat je bewust bent dat je ja of nee 

kunt zeggen, dat je bewust bent dat jij net zo aanwezig bent als de ander, dat je bewust 
bent dat jij eigenlijk ook datgene kan doen wat de ander ook doet, namelijk gewoon 

aanwezig zijn en je te laten zien. En dat hoeft niet zo van “wrruh hier ben ik”  nee het gaat 
om het bewustzijn. We bleven elkaar dus aankijken en die man keek nog een keer en nog 
een keer en nog een keer ...en ik bleef ook kijken en ik knikte toen ook nog zo en toen 
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deed hij ook nog zo heel subtiel met zijn wenkbrauw en op een gegeven moment draaide 
ze alletwee om en toen gingen ze aan de andere kant van de auto staan, met de rug zo 

naar mij toe. En toen ging de slagboom van de boot open en gingen we naast elkaar de 
boot op en toen kwamen we op een hele scherpe bocht uit en was de vraag van wie geeft 

wie dus voorrang. We hadden de ramen open en toen zei ik “van welke afdeling zijn jullie¨? 
en toen gaf ik antwoord “ik kom van Antarrah, mag ik”?  “ja ga je gang” en dat was een 
moment, in woorden, maar het is een moment in je gevoel door de waarheid uit te 

spreken! En het gaat er niet om dat je zegt “ik kom daar of daar vandaan” zo beeld ik het 
uit omdat ik dat letterlijk zei, maar het gaat om wat er gebeurt in het veld, boem! En dan is 

er, niet voorrang, want ik hoef helemaal geen voorrang, dan is er gelijkheid waarin dat 
stuwende over jezelf in één slag weg is. En zo zijn we dus naar de koffiemachine gelopen 
en stonden we met elkaar cappuccino te bestellen. 

 
Dat is het einde van de spiritualiteit op een hele eenvoudige manier. Je moet jezelf 

bewustzijn, en bewustzijn van de organische kracht, je moet je bewustzijn van andere 
intelligentie die er is, je moet je bewustzijn van de intelligentie die er al is in de mensheid, 
je met je bewustzijn dat deze wereld waarin wij nu leven vraagt om observatievermogen 

en complete herziening van hoe je jezelf ziet. En je moet je bewustzijn dat er allerlei 
programma’s zijn die dat niet willen, dat kunnen mensen zijn thuis, die je terugroepen, 

mensen die zeggen “je bent nou in een sekte terechtgekomen”. Dat je kunt zeggen “nee dit 
is kwantummechanica en kwantumfysica, het heeft te maken met dat ik invloed heb in hoe 
informatie en bewustzijn beweegt als ik luister ten diepste naar mijzelf, zie je dan ook dat 

deze wereld één grote leugen is”?  “Ik zie dat in ieder geval wel, ik zie dat we met z’n allen 
dingen aan het doen zijn die niet kloppen” 

 
Het ontwaken van massabewustzijn 

Dat is precies wat er aan de hand is. Het ontwaken van het masssa bewustzijn. Dat is een 
hele grote gebeurtenis. En ik wil hem altijd graag met de voeten op de grond bespreken. 
Het is wel heel gemakkelijk om met z’n allen naar de kosmos te gaan maar als wij de basis 

identiteitsprogramma die we hier nu zijn, als we die niet kunnen doorprikken, als we niet 
kunnen zien waar we onze reflexen op hebben, onze automatische gedachten op hebben, 

als we die niet zien dan kun je je wel helemaal voorbereiden op van alles en nog wat maar 
dan zit de basis van het oude aan het stuur en bij de grote exposure die er plaatsvindt die 
wij zelf gaan lanceren in deze wereld, daar zijn we mee bezig, zijn er mensen nodig die 

rechtop staan en echt hun eigen bewustzijn in deze frequentie brengen zodat de 
archontische infectie die door de mens heen loopt wordt opgeruimd! 

 
Deze dag is een krachtige eigenlijk liefdesbijeenkomst voor jezelf om jezelf te zien en te 
aanvaarden en ook te gaan zien wat het inhoudt om goed eigen gedachten en eigen 

gevoelens te scheppen. En vanuit die frequentie dat ook in te zetten. 
Tegen mij werd gezegd tijdens de bijeenkomsten dat we net als eigenlijk alle mensen over 

de hele wereld moeten zorgen dat we voor een heel groot deel in beeld brengen wat er 
echt aan de hand is, dat we dat in ieder geval kunnen zien. Dus niet geloven wat Martijn 
zegt en andere mensen zeggen, maar alles bij elkaar brengen, jezelf er doorheen halen en 

als je het dan kunt zien, als je het kunt zien wat er aan de hand is dan is dat Aan. Punt! 
Aan en het draait. En vanuit die kracht, mensen die dus wakker zijn, moeten er vragen 

worden gesteld en moeten er dus expeditieteams worden opgericht. Die moeten hier op de 
aarde aan gaan die met elkaar zaken benoemen, zaken bevragen en daarover ook in 
communicatie gaan met de, laat ik zeggen, in dit geval mijn voorbeeld van wat ik net gaf, 

vragen te stellen aan bepaalde inlichtingendiensten. 
Ik ben daar een paar jaar geleden over begonnen te spreken, maar het was nogal 

weifelachtig door de grote gebeurtenissen en er moest nog meer gas gegeven worden op 
het gebied van echt jezelf zijn en jezelf serieus nemen. En wees er zeker van dat je in staat 
bent om de beste vragen te stellen! 
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In de energie is dit de inleiding dat we kunnen zien dat er een einde komt aan alle 

geloofsystemen, hoe mooi ze ook zijn, en dat de mens zelf gaat scheppen! Dus uit, je weet 
het niet, wat je niet weet weet je niet! Wat er in die boeken staat weet je ook niet. Waar je 

in gelooft weet je ook niet, alles wat je bevalt en wat je overeind heeft gehouden dat weet 
je ook niet. Het enige wat je nu echt moet weten dat je eigen bewustzijn, vanuit de 
ervaring, is wie jij bent! En vanuit dat stuk daarheen, open, helemaal open, eerlijk, open 

zijn, gedachtesloten eraf halen, bewustzijnssloten eraf halen, gevoelens bevrijden, hier 
zijn, elkaar ondersteunen, elkaar daarin dragen, elkaar organisch daarin assisteren. 

 
En beseffen dat er maar één hoofdelijke frequentie is van echtheid en dat is de 

frequentie van het waarnemende vermogen dat jij je bewust bent dat je bestaat 

en dat je via jouw bewustzijn de werkelijkheid kunt waarnemen. En dan gaat het 
kosmische kanaal open. 

 
 
Deel 2 

 
Een hele stevige menselijke beweging die we hier op de aarde aan het neerzetten zijn en 

die bevindt zich niet alleen hier in Nederland, maar dit gebeurt over de hele planeet. Laten 
we goed beseffen dat we in zo’n dag als vandaag in een notendop toch behoorlijk uitpakken 
in frequentie, samenkomen en ik gebruik het woord nog een keer, het is niet een 

mindwoord, maar oplossingen en radicale herziening en openingen teweegbrengen in het 
vastgelopen menselijk bewustzijn! 

 
Muziek 

John Williams Theme From Jurassic Park 
https://www.youtube.com/watch?v=lDlU08RU7Tk   
 

Dit is een heel mooi frequentie krachtstuk, ook een daadkrachtige, een krachtige vibratie 
wat een nieuw startpunt in de mensheid kan laten voelen via dit muziekstuk. Mensen over 

de hele wereld die samenkomen, overal uitgestapt zijn en in zichzelf zijn gestapt en die 
beweging van bewustzijn in beeld hebben gebracht en ook doorzien en doorgronden hoe 
waardevol, urgent en harmoniserend het is om zelf bewustzijn in te zetten. En daarbij 

kwantumdeeltjes in beweging te zetten die in deze wereld als het ware tot op de dag van 
vandaag vertraagd zijn geraakt geweest. En het opstaan daarvan, het wakker worden leidt 

dus tot het woord oplossingen. 
 
Expansiemoment van bewustzijn 

Ja jullie kennen het allemaal, ik zie het op mijn manier, dat er dingen gebeuren en ik heb 
het hier niet over geldingsdrang, dus die kan eruit, maar dat er dingen gebeuren, in jouw 

bestaan, dat je het ziet, en dat je weet dat je daar contact mee moet maken omdat er 
dingen gebeuren die niet kloppen. En je weet ik moet er eigenlijk niks over zeggen, want 
als ik er iets over ga zeggen dan krijgen we een mentaal gesprek en dan komen de reacties 

die er tot leven komen via de mind en die proberen mij te knevelen of op mijn knieën te 
brengen en mij te verslaan omdat ik het met mijn woorden ga verliezen. Dat kennen we 

allemaal. 
En dan weet je op zo’n moment dat er een andere kracht is in jezelf die niet persé met 
woorden hoeft te gebeuren. Dat is geen wens of een fantasie, maar je weet dat je dingen 

ziet, je bent je bewust van die trilling, dat wat er niet klopt, en dat kan ook zijn dat er 
iemand ziek is, of dat iemand onjuist gedrag heeft, of dat er een collectieve gebeurtenis is 

in een familie waar een discussie is en jij blijft erbuiten, je ziet precies wat er echt aan de 
hand is. En op het moment dat jouw eigen bewustzijn zich daarin vervoegt, zonder gesprek 
en je voelt heel bewust dat je ook niet lid wordt van een partij, dus je blijft neutraal en 
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door die neutraliteit kun je het juist heel goed zien, je hebt dus ook geen behoefte om de 
andere partijen terecht te wijzen of neer te zetten, maar je voelt en ziet, gepassioneerd 

vanuit je waarneming wat er aan de hand is. En op het moment dat je dat ziet, komt er 
een explosie vanuit het bewustzijn van de mens. Dat zijn kwantumdeeltjes waar de 

wetenschap het over heeft, dat is bewustzijn, trillingen, die zich verspreiden in elke 
dimensie en op elke locatie van het veld waarin we zijn en reist ook alle plekken 
tegelijkertijd in. Boem. Dat is het expansiemoment van het bewustzijn. 

Mijn (M.) vraag: hebben we daar geloof voor nodig? Mijn antwoord is Nee! Door het geloof 
wat er op allerlei terreinen is ingebracht hebben we het expansiemoment op de pauzestand 

gezet. 
 
En we komen dus dingen doorzien en we gaan onze innerlijke trommel roffelen. We gaan 

dingen zien wat er in deze wereld gebeurt en het woord oplossingen, bewustzijn 
terugscheppen, bewustzijn zien en ook inzetten, heel kwantum gericht, goed schouder aan 

schouder, hart op hart, broeders en zusters van alle culturen en alle kleuren, lengtes, 
maten, haarsoorten etc. bij elkaar, die zien wat er echt aan de hand is. Dan krijg je iets 
fundamenteels en dat heet expansievermogen van de mens. 

 
Ik zal er een ander muziekstuk op aanzetten 

 
Muziek 
Band of Brothers - Mission Begins (va 2:28) 

https://youtu.be/OVVKCOB8eUA?t=148 

Ik was een heel klein jongetje. Er komt een moment dat ik hier anders over ga spreken 

qua volgorde om het nu niet te verwarrend te maken doe ik dat niet. Ik heb net als heel 
veel andere mensen heel graag gekeken naar de sterren en met verwondering vanaf de 

aarde kijkend naar hoe mooi de hemel is. Ik keek ook vaak met mijn biologische vader, in 
de achtertuin. Ik had gauw door dat hij er niets van wist. Ik voelde me als klein mannetje 
vanuit verbinding in rechtvaardigheid verplicht om hem ook dingen uit te leggen. En zo 

begon ik te praten over allerlei verschillende plekken en sterren. Op een gegeven moment 
zei ik “kijk pap daar ga ik ook heel vaak heen, naar de maan”. “ja dat snap ik lieverd, maar 

dat noemen we een droom” “nee pap ik ga daar heel vaak naar toe” “ja maar weet je wel 
hoe ver weg dat is?” “Ja, 5 seconden” Daar snapte hij helemaal niets van, hij liet het verder 
zo. En als ik het tegen mijn moeder zei dan vroeg zij door. “ja schat hoe kan dat dan, hoe 

kom je daar dan?” Toen vertelde ik dat ik daar kom d.m.v. een soort van starfighters, dat 
was voor mij het woord waarmee ik dat kon vertellen. Toen zei mijn moeder “maar kunnen 

die starfighters daar dan heen vliegen” “deze wel” “oké en wie brengen jou daar dan heen” 
“dat zijn mensen die in een andere gedachte zitten” ik gebruikte het woord gedachte toen 
niet. Ik vertelde dat het mensen zijn niet van hier, die mij ophalen en dat ik bij hen in hun 

gedachte stap dus dat is een andere wereld, die gewoon hier doorheen loopt en dat in die 
wereld die manier van reizen heel gewoon is. En dat als ik dan in zo’n starfighter ben, en ik 

heb het woord starfighter geleerd omdat twee huizen verder woonde de radarcommandant 
van de luchtmacht in Friesland, en als ik daar dan instapte en we gaan daarheen dan zijn 
we er met een paar seconden. 

Mijn moeder luisterde er op een andere manier naar waardoor er vragen werden gesteld en 
er geen blokkades plaatsvonden. En ik wil niet zeggen dat mijn biologische vader blokkades 

legde hoor, maar er werden geen uitnodigende bewustzijnsvragen gesteld. 
 
Wat er gebeurde bij mij is dat ik heel veel tijdens mijn werk hier als Martijn, heel veel 

contact heb en onderhield, vanaf hun en mijn eigen kant, met verschillende sterrengroepen 
die samenwerken waarbij ook een deel van de militairen van deze aarde betrokken zijn. En 

dan kwam ik daar in een soort capsule die niet rond is maar wat hoeken heeft, afgeronde 
hoeken, met ramen erin. Als ik daarin ging dan gingen we omhoog van de aarde af en ik 
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zag ook altijd het huis van mijn ouders. Het ging eigenlijk in 3 fases: we zaten erin, we 
waren in één klap supersnel omhoog, dus dat is alleen een hele korte beweging, buiten de 

aarde, dus buiten de dampkring, dus dan zag je eignelijk je woonplaats niet meer. Dan 
maakte we een snelle beweging van de aarde af. En de derde tel was dat we op de maan 

waren en dat we vlak boven de oppervlakte waren. En daar waren allemaal locaties en 
steden en onderzoekscentra waar je in kon. Die niet altijd zichtbaar zijn van buitenaf. Nou 
daar kwam ik dan binnen en vanuit die plek werd ik in contact gebracht met aardse 

militairen die in hun bewustzijn niet zo krap zijn als de meeste mensen die daar dus niets 
van weten, want dan is je bewustzijn niet echt verruimd, dan zit je nog in dat stuk. Aardse 

militairen waren er bij, mensen uit een andere wereld waren erbij en er was een werkgroep 
van verschillende menselijke rassen die, uit andere werelden, met elkaar samenwerkten 
om, dus vanuit een andere werkelijkheid wordt daar dus heel hard samengewerkt, om hier 

op de aarde op een geheel andere route, dat gaat via processen, verschillende stappen, dat 
zijn niet hoge of lage stappen, dat zijn verschillende stappen, contact wordt gelegd door 

mensen van deze wereld die dan hier ook zijn geboren, contact wordt gelegd met die 
andere sterrengroepen om vervolgens, en dat contact is dus niet op menselijke basis 
gebouwd zoals wij nu met elkaar hier zitten, dus dat is een andere denktaal. En vanuit die 

groepen samen te werken, niet alleen in de dimensie van de aarde maar ook in andere 
sterrenstelsels, waar ik ook naar toe reisde, om samen te werken, om de besmettingen, de 

interventies die er op technologisch gebied in vrije bewustzijnswezens is opgetreden, om 
die opgeruimd te krijgen en dan wel op een dergelijk manier te doen dat de wereld op zich 
die de besmetting draagt daar in bepaalde episodes weinig tot geen weten van te laten 

hebben. Dus niet om geheim te hebben, want de mensen die het weten die het voelen die 
komen ertoe wel toe, kijk naar jezelf! Er wordt niet over gesproken en toch weet je het, je 

weet dat er van alles aan de hand is. En dat moet gewoon naar boven toe. Maar het 
merendeel van de mensheid zit dus in een massa afleiding en die werd, wordt als een soort 

hulpmiddel gezien zodat dat als een pauzestand werd ervaren om op een andere manier 
samen te werken om een zeer geavanceerde grote intelligentie, die ik dus het afgodische 
bewustzijn noem en die parasiteert in allerlei andere grote sterrenwerelden, ook echt 

fysieke wezens, één van de meest gehoorde is de draconische werkelijkheid, of de 
orionrijken. De orionrijken zijn ook hele grote werelden met allemaal verschillende soorten 

beschavingen. Maar vooral in het Draconisch rijk die onder toezicht is van die grote 
technologische intelligentie, om die uit deze zones te verwijderen, dus dat de aarde, dit 
experiment waarin wij leven, dat die vrij komt en een eerlijke echte open eigen 

gezamenlijk op onze keuzes met elkaar gebaseerd evolutionair proces in kan duiken. En 
dan laten we wel in één klap al de oude los. 

Dat vertelde ik aan mijn moeder en toen zei ze “Goh mooi schat”en toen zei ze “ik heb 
altijd geweten dat jij zou komen’ en toen kon ik voelen, ik besef heel goed wat ik nu zeg, 
maar ik vertel vanuit gevoel, niet omdat ik bijzonder ben, maar ik voelde dat ze zo uit haar 

niet-denken sprak en dat gaf mij een hele vriendschappelijke mogelijkheid om in dat gezin 
ook op 3D niveau hier te kunnen zijn. 

 
Contact met andere beschavingen 
Ik ging ook naar de kleuterschool. Knipsels maken enzo en naast mij zat een konijntje, ik 

was daar allergisch voor en iedereen wilde het konijn weghalen vanwege mij, met 
kriebelende neus en tranen in mijn ogen zei ik dat niet moest. Toch werd het konijn 

weggehaald en ik op een gegeven moment het konijn uit de gang pakte en naar binnen 
bracht, niezend en proestend en hijgend van benauwdheid, “ik wil dat konijn hier hebben” 
dat was mijn enige frequentie in die ruimte die de waarheid sprak, de waarheid in dat dat 

dier, dat wezen was puur zichzelf, die dacht niet na, die keek mij ook steeds aan en al die 
kinderen om mij heen die zaten in een programma, de instructie van wat ze daar zouden 

moeten doen, volgens het systeem. 
Tijdens dat ik daar zat gebeurde ook deze reizen. Ik weet nog heel goed, ik mocht weleens 
een koekje halen achter de keuken, ik doe de deur open en er gaat een golf dor mijn hoofd 
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heen van ogenblikkelijk die andere wereld. Ik noem het echt mijn hoofd omdat het echt zo 
wordt gevoeld. Ik heb het over de intelligentiekracht van het hart, van het leven, dat ging 

door mijn hoofd. En op dat moment dat het erdoorheen golfde was de hele werkelijkheid 
waarin ik stond was eigenlijk gepauzeerd en onmiddellijk was er heel veel georganiseerde 

militaire precisie organisatie omheen, objecten om mij heen, ruimte omheen waar andere 
mensen liepen, een soort briefing en in dat moment was ook mijn lichaam van Martijn weg, 
acuut in het moment was dit kleine lichaam, en ik dat dit hardop zeggen: “dit geldt voor 

ons allemaal!” en mij is uitermate op niet mis te verstane wijze te verstaan gegeven dat als 
dit benoemd wordt dat dit op een hele secure manier benoemd moet worden omdat er 

gerekend wordt op een hele volwassen manier van dit onderwerp beluisteren en op geen 
één manier op Martijn plakken maar Martijn spreekt er alleen over meer heeft te maken 
met een grotere kosmische missieopdracht die er met ons en in ons ligt. Dan was ik kleine 

Martijn, ik was ogenblikkelijk een volwassen laat ik zeggen Martijn, wel anders dan zoals ik 
hier nu zit. En dan begonnen de vluchten en reizen en sommigen duurden honderden 

jaren. Dus ik maakte reizen en missies van honderden jaren lang waarbij er een compleet 
ander bewustzijn van mijzelf aanwezig was, het echte bewustzijn, een enorme ruimte, 
noem ik het weer hoor, enorme ruimte in het hoofd, in het denken, dus geen bedrukking, 

maar totaal ademing. Wat wij hier op de aarde kunnen ervaren bijv. onder boom zit languit 
en in een hele diepe ontspannen slaap val dan waait die ruimte door je heen, zo is die staat 

van zijn! 
En wij maakten de overspringen naar andere werelden. Ik ben meegegaan naar werelden 
die nu klaarliggen. Dat zijn grote kolonisatieprogramma’s die horen bij de aarde bij dit 

experiment. Er is heel veel werk achter de schermen gaande. We gaan een hele bijzondere 
tijd in en alles wat ik zeg en dat is eigenlijk maar heel weinig, dat zal in de aankomende 

tijd helemaal compleet dit onderwerp zichtbaar worden en niet meer alleen met een paar 
woorden, maar er gaan dingen gebeuren in deze wereld. 

En ik ging mee. Ik reisde mee, ik deed daar ook mijn werk, ik legde contact met andere 
beschavingen en één van die beschavingen was de beschaving Satoeara-aiwi-shada 
(fonetisch getypt) en dat is een hele grote beschaving, een niet menselijke, die 2 ogen 

heeft, die ver uit elkaar staan en een wat klein oog hier (derde oog plek). En ik reisde mee 
met die beschaving, ook mensen van  geheime organisaties reisden daarin mee, en hebben 

we heel veel werk verricht, ik vanuit wie ik ben, meegewerkt, het gaat niet over mij, ik 
draag iets bij, meegewerkt om de toekomstlijn, er is een bepaalde toekomstlijn van de 
aarde die gecreëerd is door ontwerpers van dit universum en die onder druk is komen te 

staan door onjuiste beslissingen, dus in slaap gesust door allerlei modellen en denken dat 
er opgestegen energieën zijn die het allemaal goed met ons voor hebben en die kunnen 

rekenen op de hemel etc. waardoor we niet manifesteren. 
Om die tijdlijn die klaarligt om die volledig zo ingericht te hebben dat bij de grote transitie, 
sommige mensen noemen dat de nieuwe aarde, maar die mensen die dat noemen die 

weten hier niks van, althans als ze er iets van weten dan weten ze toch vaak iets uit een 
script van de nieuwe aarde, dus dat ze denken dat het de 5e dimensie is. Nou vrij 

bewustzijn is 5-dimensionaal, geparasiteerd/gamma bewustzijn is 3-dimensionlaal. 3D is 
het opvolgen van orders en 5D is zonder ruimte en tijd jezelf kunnen voelen en dat op jouw 
manier kunnen leven omdat je het eigenlijk al van binnen bent en het alleen maar hoeft uit 

te zetten d.m.v. een handeling. 
Wij hebben daar heel hard aan gewerkt en dat zijn grote engineers, grote werelden waarin 

wordt gewerkt en dat is niet eenvoudig om een arsenaal van gebeurtenissen die in een 
werkelijkheid zoals hier liggen opgeslagen en ontworpen zijn, waarvoor gekozen kan 
worden en wat geopend kan worden, die zo hermetisch is afgesloten en dichtgetimmerd is, 

om die d.m.v. allerlei onderzoeken helemaal klaar te leggen dat er een overspringmoment 
kan gaan plaatsvinden tussen onze werkelijkheid hier en die grote werkelijkheid. 

 
Overspringmoment tussen onze werkelijkheid en die grote werkelijkheid 
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En nou even op de pauze weer. Een overspring tussen deze werkelijkheid hier en die 
grotere werkelijkheid. Er is dus een overspring. Ja. Ik zet ‘m hier, dit is het kwantum 

moment, ik zet hem hier bewust even zo neer om alle gedachten die er in de mens worden 
gepropt door technologische ontwikkelingen omwille van xxx. “We gaan terug naar de 

maan...we…..Rusland gaat terug naar de maan, iedereen gaat naar de maan, Amerikanen 
gaan naar de maan” dus al dat soort programma’s,  van dat is wat we gaan doen, dat is de 
echtheid, dat is de toekomst, eigenlijk om al die programma’s waarvan wij denken wat er 

allemaal nog gaat gebeuren om die allemaal zo in één keer weg te halen. Dat is even het 
pauzemoment. Dus ik noem het nog meer vertaald op. Er komt een enorme 

wervelstorm van emoties op deze aarde vrij, die is gecreëerd, gebouwd door allerlei 
verschillende rassen uit allerlei werelden om het moment van een uitbarsting van emoties, 
ik noem het op deze aarde een shock, bewustzijn wat in shock terechtkomt. Shock...woord 

hè, kijk even in jezelf wat shock is, wie je nog bent als je in een shock zit, wie en wat je 
dan bent in trilling en emotie, of je nog door kunt denken op de werkelijkheid of omdat die 

shock een doorgang is naar iets anders. Dat is dus het kwantum bewustzijn, het 
momentum van de expansie. Er is een moment en daarom heb ik ‘m even bewust op een 
pauze gezet, dat er een uitbarsting komt in deze wereld...hmm als je goed kijkt is die zich 

aan het opbouwen. En die uitbarsting, dat opbouwen van die shock die ons allemaal zal 
raken, is een buitengewone krachtige noodzakelijke en echte gebeurtenis. Omdat een 

shock niets anders is dan het beëindigen van het oude identiteitsveld. Dat is namelijk wat 
een shock is, die shock is niet iets nieuws, nee die shock is dat het oude identiteitsveld 
komt te vervallen, je handgrepen weg zijn, je denken weg zijn, je format van je leven weg 

is, en eigenlijk de 3e dimensie-persoon ophoudt te bestaan. En dat is de expansie van het 
menselijk bewustzijn. 

Daar zijn wij heel hard mee bezig gegaan, wij als mensen wie we nu zijn hier, maar ook wij 
waar ik vandaan kom en wat de werkzaamheden zijn met ook mensen van deze wereld, die 

ook in bepaalde inlichtingengroepen zitten en bepaalde ruimtevaartprogramma’s zitten, die 
ook allemaal verschillende secties kent. 
Dus wat we moeten zien is dat er een opbouw van spanning is = shock en wat wij moeten 

beseffen is dat dat shock moment wat collectief op de aarde via verschillende 
gebeurtenissen, geschakeld, verschillende gebeurtenissen in een kettingreactie zal gaan 

aanspringen. Dat dat de momenten zijn waarop er menselijke bewustzijnsuitbreiding 
plaatsvindt. 

 

Een expansie gebaseerd op shock! 
 

Ik vind het ook emotioneel ernstig om bijvoorbeeld te horen van nou ik ben in een 
psychose terecht gekomen, maar een psychose, ofwel het ontgrendelen van de 3e 
dimensie, wat eigenlijk het archontische intelligentieveld is, wat zich terugtrekt en daarbij 

de expansie van menselijk bewustzijn waar of geen assistentie van anderen in is of mensen 
begrijpen het niet, ze gaan in jou projecteren dat je een psychose hebt. Dus het ontbreken 

aan echte ondersteuning vanuit het bewustzijn waar je zelf in terechtkomt zorgt ervoor dat 
mensen denken ja ik zit in een psychose. Maar in feite komt er dus een heel groot 
psychotisch moment. En dat is dus de 4e golf, dat is niet de industriële revolutie. Maar het 

is een geestelijke revolutie. En dat is een wel voorbereid en goed georganiseerd kosmisch 
inter-dimensionaal plan wat direct gelinkt is aan alle mensen die hun pak hebben 

aangetrokken van waar ze vandaan komen, om in deze wereld hier wakker te worden, en 
die shock te begeleiden, rechtop te staan als een pijler, niet mee te trillen op de shock 
maar een demper onder de voeten hebben, net als die gebouwen die niet omvallen in een 

aardbevingsgebied, dat er een soort schokdemper onder zit, dat jij zelf de schokken kunt 
opvangen en dat je heel goed kunt blijven kijken in wat je er zelf bij kunt denken en wat je 

zelf kunt voelen, want er worden dingen zichtbaar. 
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Ik zie toen tegen mijn moeder in 10 seconden ben je daar. En toen vroeg ze “waar ben je 
nog meer geweest”  toen begon er dus een heel verhaal en toen heb ik heel veel verteld, ik 

schreef het op, ik kwam dan bij haar in bed en dan zei ik van “ mama ik heb het 
opgeschreven, dat en dat is er gebeurd¨  en dan zei ze “kom lekker tegen me aan liggen” 

en dat deed ze zo de arm om me heen en dan vertelde ik dat. En mijn vader lag als een 
brombeer te slapen en dan was ik klaar en dan hoorde je ineens dit “huwuwahhhh” en dat 
was een verwerking van dat hele verhaal. 

 
 

Wat is tijd? Wat is de perceptie van tijd? 
 

Ik was toen bijna 5 jaar toen werd ik gekidnapt door hele niet mensvriendelijke en vrije wil 

ondersteunende intelligenties, die haalden mij op tegen mijn zin in, onderzochten me en 
probeerde binnen te breken in wie ik ben in mijn gevoel, die hebben me misbruikt, die 

probeerde die intelligentie in mij te bouwen. Dat heeft heel veel jaren geduurd. Bij elke 
keer als zo’n ontvoering had plaatsgevonden en ik vind het ook een ode aan alle mensen 
die ook maar op een bepaalde manier iets hebben meegemaakt wat niet prettig is, daar 

moet gewoon over gesproken worden, het veld moet gewoon geïnformeerd worden, in 
openheid hierover, want we voelen en weten allemaal dat er dingen aan de hand zijn, waar 

dus een soort verbod op ligt of anders ben je gewoon gek. Maar ik praat er gewoon open 
over. Na elke ontvoering die tegen mijn wil inging werd ik direct aansluitend en ik geef een 
voorbeeld. Ik werd dan teruggebracht uit de laboratoria, dat noemen we hier dan 

voertuigen en objecten, dat zijn ze niet, het zijn doorgeefmembranen, dus als je in die 
objecten van hen terechtkomt dan ben je per definitie ook, als daar het onderzoek niet 

plaatsvindt, ook direct in hun wereld of op een grotere plek. Dus het zijn teleportatie 
trillingvelden, dat is technologie. 

Iedere keer als ik dan teruggebracht werd op de aarde, dus weer terug als kleine Martijn, 
in mijn bed, heel vaak was ik ook letterlijk gekneusd, ik had pijn in mijn lichaam, pijn in 
mijn hoofd omdat er allerlei apparatuur in geduwd werd, dat was allemaal heel erg 

verdrietig en pijnlijk, het was echt een marteling eigenlijk. Ieder keer als dat gebeurd was 
kwam bijna naadloos, er zat een kort moment tussen, vond de volgende ontvoering plaats 

door groepen van deze aarde in die andere dimensie die mij ogenblikkelijk daarnaartoe 
brachten en alles wilde weten, ze konden het zien, alles wilde weten wat die anderen 
hadden gedaan met mij. En dat zijn Special Forces die echt bij de aarde horen en daar zijn 

vele mannen en vrouwen bij betrokken. Helemaal in het geheim gebeurt dit om een 
beveiliging aan te brengen, dat zijn veiligheidstroepen, aan te brengen in de dreiging die er 

wel degelijk is van allerlei andere intelligenties. Dus daar werd ik helemaal gecheckt, 
opgeschoond met apparatuur wat hen gegeven was door allerlei anderen buitenaardse 
groepen in een andere tijdspanne. En dan begon er een heel vervelend onderzoek en dan 

gingen ze ook mijn brein in, er waren artsen bij. Ik heb een Engelse arts daarin ontmoet, 
die heb ik echt heel vaak ontmoet, Amerikaanse artsen waren er bij en ook een Japanse 

arts. En dan stopten ze apparatuur wat naast mijn lichaam werd geplaatst en dan weer er 
apparatuur in mijn hoofd d.m.v. een soort flexibel bewegende, net als een tuinslang als 
daar druk op staat en er zit geen sproeier op dan gaat ‘ie alle kanten uit draaien, zo 

bewoog het uiteinde van die slang, wat eigenlijk een soort intelligentie was, AI, die bewoog 
en die wist precies waar die heen moest en dan gingen ze hier tussen, op een bepaalde 

plek in mijn schedel gingen ze naar binnen en dan maakten ze contact, en dat deed 
verschrikkelijk pijn, werd er altijd tegen me gezegd van dat het er aan kwam en dan moest 
ik wel 30 sec. wel zo’n verschrikkelijke pijn hebben in mijn hersenen en dan kwam het 

binnen en dan konden ze het hele systeem doorkijken. En dan mocht ik ook meekijken. 
Dus dan kon ik zien waar ze zaten en dat zijn o.a. de archontische intelligenties, en daar 

zijn er wel meer van,  en die werden er allemaal eruit gehaald waar ik noem het even 
traceersystemen, in mijn brein geplaatst om een toekomst, dus dat tijdreizen, om een 
toekomstige gebeurtenissen te kunnen monitoren. Dus omdat tijd dus niet bestaat kunnen 
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ze dus in het nu al monitoren wat er in de toekomst eigenlijk allemaal gebeurt, aan de 
hand van de hoofdader van het hologram. Dat waren hele pijnlijke momenten en ik wil ook 

tegen deze groepen zeggen en ik heb het nu niet over de Labyrint Deltagroepen, dat is 
weer een andere vertakking, ik wil tegen deze mensen zeggen, deze mensen die hard 

werken en ook zelfs gezinnen in andere werelden laten opgroeien, ik wil tegen hen zeggen 
“dat het tijd wordt dat het geheim hier ook af gaat van de taak die zij ook hebben en ook 
het verschil van intelligentie van zij weten het wel en wij weten het niet, de ongelijkheid die 

daarin ontstaan is, dat die weg moet en ook eigenlijk letterlijk tegen hen zeggen “ik bedank 
ze zoor wat ze in deze wereld allemaal doen”. Ik zet ook hierbij iets recht wat mogelijk 

scheef is omdat heel veel mensen alleen in kwalijke en negatieve dingen geloven en 
denken, terwijl het een hele grote diepgaande groep is die betrokken is bij het beveiligen 
van het menselijk bewustzijn. 

Terwijl dat allemaal gebeurde wist ik ook dat ik Martijn niet ben. Dus ik werkte samen met 
hen niet als Martijn. 

 
Die pauzestand die kan er dus nu weer af. Dus deze werkelijkheid en een pauze, er 
tussenin een shock, en een grote verandering naar een grote totale andere werkelijkheid. 

Wat er klaar ligt is dat en het gaat helemaal niet speciaal over een geheime 
ruimtevaartprogramma’s, ik snap die termen van de mensen, maar als je weet wat voor 

dreiging dit experiment ook geraakt heeft, dus deze werkelijkheid waarin wij leven, het 
staat nog los van de oorsprong van waar wijzelf vandaan komen, als je weet hoe groot die 
dreiging is en ook hoe groot die is geweest en hoe gereduceerd die op dit moment is, als je 

weet wat voor dreiging er op deze aarde is van andere dimensies en eigenlijk 
kwaadwillende intelligenties de scheppende vermogens van de mens misbruiken, gebruiken 

en gewoon stelen. Stelen door hun gedachten in ons te plaatsen en onze scheppende 
vermogens via hun gedachten waarvan wij denken dat het onze gedachten zijn, d.m.v. 

dimensionale technologie van ons afstelen, als je weet hoe groot dat is dan ga je ook 
snappen dat deze wereld ook nog een extra dimensie heeft waar we ons heel erg op mogen 
verheugen en op voorbereiden. 

Er is heel veel werk verricht om deze werkelijkheid waarin we nu zitten in een vrij kort 
moment in Eén keer naar een ontslagronde te brengen. Want terwijl wij hier zitten is er 

vanaf de aarde, die niet zichtbaar is vanuit deze dimensie, hoewel je de sporen daarvan wel 
echt zichtbaar zijn, is er vanuit de aarde, die bestaat uit verschillende verdiepingen die 
bereikbaar zijn d.m.v. technologie die in handen gegeven is door een negatieve regressieve 

buitenaardse beschaving aan militaire groepen, vanuit deze dimensies hier heeft de aarde 
eigenlijk al een enorme sprong gemaakt! 

Dus wij lopen als collectieve beschaving ten opzichte van die gebeurtenis heel erg achter 
met ons bewustzijn. 
 

Ik ben heel sterk getraind om mee te helpen en ik ga niet een ander helpen, om mee te 
werken in dat proces om dit onderwerpen helemaal op de voorgrond te brengen en het 

ook, het stukje wat ik dan doe, te begeleiden dat we hier zo snel mogelijk in deze situatie 
terechtkomen. 
Dit is de toekomst van de mens, zonder de tussenstap, dit experiment bevrijdend en gelijk 

een interplanetaire beschaving te zijn, wat er allemaal al is.  In het moment dat dat 
opengaat zul je zien hoe mooi het is, en zul je ook weten wat stom dat dat zo lang  heeft 

dicht gestaan! Wat een vrijheid. 
 
377 volledig ingerichte werelden 

TUI...gaat failliet. En ik maak er een grap over maar het is echt zo, alles gaat failliet. Want 
geld heeft hier helemaal geen plek meer. Er is iets anders aan de hand. Er is, ik noem het 

achter de schermen. Binnen deze grote groepen organisaties die er zijn, daar is, en dat 
heeft niets te maken met die Cabal waar iedereen het over heeft, daar zijn verschillen van 
inzicht uitgebroken over de uitbreiding van de aarde van wie wat is. Toch zijn er wel ook 
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overeenkomsten gesloten dat gekoloniseerde werelden, wij hebben op dit moment 377 
volledig bewoonde werelden vanaf de aarde ingericht door onszelf. Daar zijn alle 

faciliteiten, water, energie is daar, een prachtige natuur, ontspanning, er zijn ook dieren die 
van die wereld zijn, er zijn ook dieren daarnaar meegenomen. Er leven gezinnen en die 

lopen dus zo ontzettend voor op ons dat als wij dit bewustzijn niet gaan expanderen op dit 
onderwerp en dus vooral dat als jij je bewustzijn zelf niet gaat expanderen dan sluit dat als 
het ware uit. 377 volledig operationele kolonisaties van de aarde, die echt door de aarde 

zijn gebouwd, en er zijn enkel duizenden werelden die niet van de aarde zijn. Ik ben op een 
aantal van die werelden geweest vanaf de aarde, waar de mens niet degene is die die 

wereld verzorgt maar daar wel volledig als gast binnen kan komen. Ik ben als gast al heel 
vaak in andere werelden geweest, waar hele hartelijke civilisaties leven, echt hele fijne 
mooie, ik noem het gewoon mensen allemaal, sommige zien er helemaal niet menselijk uit 

maar de vriendelijkheid en de kracht van gezien worden. Ja dat is het echt! De aandacht 
die je krijgt, dat je gewoon gezien wordt, dat je voelt van je wordt verwelkomd, ja dus het 

hartelijk welkom en opgenomen worden in bijv. een reis die er dan wordt gemaakt die 
middag. En daarin meegenomen worden en totaal niet in een traject van educatie of 
voorbereiding maar in meegaan in het moment en ik dus, en dat geldt allemaal voor ons, 

gewoon in het moment op een eigen manier ervan kunnen genieten en niet op de regels 
van de ander. 

377 volledig ingerichte werelden, compleet helemaal klaar, waarvan uit in die wereld naar 
de aarde gekeken niet wordt gekeken als dat de aarde een ernstig klimatologisch probleem 
heeft.  

 
Het enige wat er moet gebeuren op de aarde is dat de oude gedachtesystemen 

moeten worden opgeruimd en daar reageert de natuur op. We hebben geen 
klimaatcrisis, we hebben wel een crisis, dat is een bewustzijnscrisis en we 

hebben ook een milieucrisis. Zo groot als de crisis is in ons eigen milieu van 
onszelf zo groot zien we ook de crisis in het milieu van de aarde.  

 

En dat het klimaat verandert en dat het klimaat wijzigt of aanpast in de paar korte jaren 
dat wij hier zijn kunnen helemaal geen eens betekenis geven. Zoals er naar de aarde wordt 

gekeken, we hebben dus 377 zeer hooggekwalificeerde militaire hulporganisaties in andere 
werelden die in een paar minuten tijd vanuit enkele honderden lichtjaren verder, gaat een 
ander dimensie in een paar minuten tijd hier zijn, die verschuiven d.m.v. er zijn 2 

verschillende wegen. Je hebt het synthetische kosmische intelligentieveld en je hebt de 
scheppende organische snelwegen. En via beiden kun je hier heel snel zijn. Vanuit die 

wereld wordt er naar de aarde gekeken en ik hoop dat je op dit moment nu in één van die 
werelden bent dat je kunt zien en kunt voelen van hoe jij jezelf kunt verhouden tot jezelf 
dat je in een systeemloze wereld leeft, dat er geen geld is om voor te werken, dat de 

aantallen van mensen eigenlijk veel lager zijn, dat de reden om te kunnen leven niets 
anders is dan onderzoek te plegen, dus experimenten en het leven te kunnen ervaren en 

mooie dingen te kunnen uitwisselen en ook je hobby’s, je talenten dus, dus je krachtvelden 
waar je intelligentie en je gevoel onder zit om dat helemaal te leven, daar bouw je gewoon 
op wat je opbouwt, wel binnen een constructie wat nog valt binnen een soort galactische 

regering, die is er wel degelijk, maar het is niet een regering zoals die hier op aarde, dus 
het is een hele andere constructie. Als je vanuit die plek naar de aarde kijkt hier, dan kun 

je zien hoe zij naar de aarde kijken. 
 
Dus eigenlijk is het een hele rare situatie dat we op de aarde zijn waarin we hier 

ogenschijnlijk de problemen niet te boven kunnen komen terwijl we wel in staat zijn 
geweest om via allerlei ontwikkelingen en geheime programma’s waar 

bewustzijnsprogramma’s in gelanceerd zijn en ook mindcontrol programma’s, dat we wel in 
staat zijn geweest als beschaving achter de gordijnen dit in tientallen jaren helemaal op te 
bouwen en dat binnen die paar minuten tijd dat ik weg was van school honderden jaren 
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kan worden geleefd. Dus in die tientallen jaren is er duizenden jaren aan evolutie al 
ontstaan in die andere werelden, dus tijd valt daar weg. Het is heel raar om dan te merken 

dat we hier niet in staat zijn gebleken om het op te ruimen terwijl we het wel konden doen 
eerst in een andere dimensie elders, om het daar neer te zetten. 

En eigenlijk wat ik nu benoem is, en ik ga het woord er niet van gebruiken, maar dat is een 
heel speciaal militair ruimetvaartnprogramma die heel bewust is opgezet om in tussentijd, 
wat ik net al zei de aarde in pauze te houden, en vanuit een andere dimensie onderzoek te 

doen naar de besmetting die de aarde heeft getroffen om vervolgens de mensen op aarde 
ook tot bepaalde groepen, bepaalde mensen tot zichzelf kunnen laten komen en dan ineens 

op een bepaald moment samen te komen en samen te werken en dat moment is nu 
aangekomen! 
En het moment is aangekomen dat de mens hier op aarde gaat samenwerken met andere 

menselijke- en niet menselijke beschavingen om de rommel die hier is op te ruimen, hier! 
 

 
En dan komen we dus op de titel weer uit. Expanderend Bewustzijn. 
Er is een expansie nodig omdat jouw bewustzijn zich ruimer, vele malen minder of totaal 

niet gekaderd moet bewegen om de leiding van de parasitaire besmetting die huisvest in 
alle regeringsleiders, over te nemen. Wat zeg ik nou? Kun je het voelen, merken dat iets in 

jezelf broeit met dit onderwerp, dat kan met je logica wel onlogisch zijn of niet echt bij 
elkaar gepakt worden en misschien weer juist wel, maar kun je merken in jezelf dat er iets 
in jezelf aanwezig is wat dit op de één of andere manier weet, dat kan verklaren waarom je 

in zo’n enorme drapperige, onnodige, niet ter zake doende realiteit zit op bepaalde punten? 
Er is iets groots aan de hand en dat komen wij hier op de aarde met elkaar openen. 

En ik zal nog kort zeggen wat ik net zei. Jouw bewustzijn en nou ga ik even over ons 
bewustzijn spreken. Dat mag ik niet doen omdat ik het daarmee samenvoeg tot één en dat 

is dus ook wat ik niet doe, maar ik spreek ons bewustzijn als familie, als goede mensen 
met elkaar die niets van elkaar willen maar er gewoon zijn en goed voor elkaar zorgen. 
 

Dat jouw bewustzijn dermate expandeert op deze realiteit, dat jouw bewustzijn 
daar zo ongekaderd en ruimhartig in kan zien, dus 

 het bewustzijn der mogelijkheden 
i.p.v. het bewustzijn der onmogelijkheden 

 

Dat jouw bewustzijn zo helder en krachtig en open is dat alle mensen die wij 
regeringen noemen en op centrale posities zitten en geparasiteerd bewustzijn in 

zich dragen en dat zijn over het algemeen ook allemaal gewoon goede mensen, 
die niet goede dingen kunnen doen, dat die parasitaire besmetting in die 

regeringslocaties, omdat het een kunstmatige intelligentie is van een hele hoge 

orde, ophoudt daar te functioneren! Omdat de functie van de regering in 
frequentie niet meer de top is door jou! 

 
Dit is op frequentie gebaseerd. Dus dit is een oplossing die we op deze aarde komen 
brengen. Daarom noem ik ook dat voorbeeld van je eigen leven dat je merkt dat er iets 

aan de hand is omdat het consolideren, het stabiliseren van je eigen bewustzijn, de dingen 
doorzien, het helder zien en niet in een zweem gaan zitten en bidden tot maar het zelf 

creëren van gedachten en gevoelens, dat dat de situatie ergens anders als het ware 
ongeldig laat worden. 
 

Want in de matrix waarin wij leven is de macht van iemand of iets anders zo 
groot omdat die geldig is wegens de afwezigheid van jouw bewustzijn! 

 
Dus de puls willen geven, de puls van het weten, het kunnen zien, dat mag best weleens 
op een strenge manier gezien worden. De puls die er wordt gegeven in het frequentieveld 
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van de matrix, de afwezigheid daarvan zorgt ervoor dat de macht bij de ander ook kan zijn. 
m.a.w. ik zeg weer vertaling: 

 
De macht van de ander trekt terug en weg door de geboorte van jouw kracht! De 

macht verdwijnt door het ontstaan van de kracht van je bewustzijn! 
 

En dat is dus het oorspronkelijke licht waar we het over hebben, dat is oorspronkelijk 

bewustzijn, dat is zelf kunnen voelen, zelf kunnen denken, je eigen keuzes maken, het zelf 
scheppen van frequentievelden en dat is de wedergeboorte van de mens en de terugkomst 

van Christus. En dat zit in ons, dat is bewustzijn wat eigenlijk intelligentie is wat in alle 
werelden van de vrije wereld wordt gezien en niet toebehoord aan één persoon, nooit 
toebehoord heeft aan één persoon en ook nooit één persoon is geweest omdat die ene 

persoon nooit heeft bestaan. En elke misinterpretatie daarover is een vangnet en een 
schuldverklaring en uitboeting van je eigen kracht! Dat zijn stevige woorden die eigenlijk 

helemaal nog piep- en piepklein zijn, maar dat is wat expanderend bewustzijn is. 
Dus wij moeten onszelf op een van binnenuit logische manier ontbloten, deze grote 
onderwerpen moeten we aansnijden om vanuit de binnenkant, het begrijpen wat eigenlijk 

expanderend bewustzijn nou echt is, dat zijn mooie woorden, maar wanneer expandeert 
dat nou eignelijk wat dat is? Hoe je dat in je eigen leven neerzet en hoe je dat opent, 

toepast en ook in een andere frequentie ook uitdraagt, hoe we dat in deze wereld komen 
brengen. En ik weet één ding zeker en dat is dat we allemaal dezelfde vermogens hebben, 
maar dat we af en toe elkaar tot de orde moeten roepen om dat zelfonderzoek in te duiken. 

Nou mooier is het toch niet? Dit is toch eigenlijk heel eenvoudig? 
Heb je ooit weleens een echte fout gemaakt, dat je zegt achteraf nou ik heb de verkeerde 

keuze gemaakt, nee die keuze heb jij niet gemaakt!! Expanderend en open bewustzijn 
maakt geen keuzes die tegen het eigen welzijn en de balanskracht, het in balans zijn, het 

levensgeluk kunnen voelen en uitvoeren, ingaat. Er is nog nooit een keuze geweest die uit 
jou zelf is ontstaan, nog nooit, die achteraf niet de goede keuze is geweest. Alle keuzes die 
jij uit jezelf hebt gemaakt en dat zijn er heel weinig geweest, misschien twee…Ik zeg het 

even om het veld waarin we leven even aan te kloppen hè van denk erom wij zitten er nu 
spot on bovenop en we doorzien wat onze eigen intelligentiekracht is en hoe het spel dus 

gespeeld is.  
 
Maar er is nog nooit een keuze door jezelf echt gemaakt, dus echt zelf bewust doorvoeld, 

niet gedachte van een systeem of moet je ergens aan mee bewegen of kan het wel of niet, 
er is nog nooit een gevoelsbewustzijn, een gedachtekracht geweest uit jezelf de een fout 

heeft opgeleverd. Nog nooit!! 
Dus alle fouten die er zijn gemaakt, alle errors die er zijn ontstaan, alle dingen die wij 
hebben gedaan die niet hebben geleid tot echt zelfverwerkelijking en echt volledig het 

openleggen van de bloem, dus het akkoord gaan met een half geluk, is nooit je eigen keus 
geweest! 

Dat zijn de constateringen die we dus moeten doen om ons bewustzijn te expanderen. En 
als je daar heel zwart wit naar kijkt dan kan je zeggen “ja  maar er ontbreekt zo” zei 
degene die het huis heeft achtergelaten waar we met mensen mogen samenkomen “niet 

vergeten de dankbaarheid te tonen” ik zei dat gaan we doen op het moment dat die zwarte 
drap eruit is….om geen verzwakking te krijgen, want ik ben dankbaar voor alle dingen die 

jullie, ik in mijn leven mogen ervaren die niet fijn zijn, ik ben dankbaar dat we ons ondanks 
dat er toch doorheen kunnen brengen, maar ik zal nooit één keer, never, never ever again, 
hè, dat is het logo van de Amerikaanse hoogste Euro?  Inlichtingendienst.  

 
Ik zal nooit één keer zeggen dat ik dankbaar ben voor de dingen die ik meemaak wat 

vervelend is geweest, waar ik begrip in heb gekregen omdat ik er nooit zelf voor heb 
gekozen! Dat ik die weg bewandel of bewandeld heb, dat is dan een feit en dat ik daar 
doorheen ben gelopen daar heb ik verwondering voor en bewondering voor, maar ik geef er 
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geen dankbaarheid aan omdat ik mij bewust ben dat ik nimmer, ever, ever één keer bewust 
met mijn bewustzijn, wie ik ben, gekozen heb voor een onbalans keuze of iets wat pijn, 

ontwrichting of pijn bij een ander heeft opgeleverd. Neve nooit is dat in mijn bewustzijn 
geweest. En dat is het keerpunt van het bewustzijn dat we ons bewust worden dat 

spiritualiteit ten einde komt. Om die reden moet spiritualiteit ten einde komen!  
 
Omdat er iets anders aan de hand is. En als mijn bewustzijn bestuurd blijft met nou ja ik 

ga akkoord met dingen die niet fijn zijn en die niet helemaal kloppen en ik haal er het beste 
uit en ik heb ervan geleerd dan klopt dat met mijn aller-diepste kern niet! Want ik heb daar 

niet voor gekozen! En ik ben mij daar er zeer bewust van dat als ik daar in mee ga denken, 
dat ik me overlever aan de intelligentie die de mens van deze aarde tienduizend keer 
krachtiger kan verslaan met het mentaal algoritme van denken dan het diepe voelen 

vanbinnen. En daar ligt dus de terugkomst van het zijn. En dat is waar al die duizenden 
jaren onderzoek naar is gedaan van waar ligt het punt om dat stuk te kunnen zien, waar 

ligt de eindigheid en beëindiging van spiritualiteit en waar ligt de expansie van ieders eigen 
bewustzijn. Wanneer worden de mensen en de andere wezens die hier op de aarde zijn, 
verpakt in deze vorm, wanneer worden ze zich bewust van het absolute gegeven dat ze de 

vrije keus, niet een klein beetje hebben, maar volledig en van binnenuit! Nou dan kom je 
dus in je commanders licht, scheppende, voelende eigen gedachte creërende scheppende  

commandersfunction. Dus daar zit je dan. En dat is waarom ik het tromgeroffel net heb 
aangezet. 
En vanuit deze opstaan van en de oplossing die we dus ook met elkaar moeten neerzetten, 

vanuit daaruit zul je ook de weg kunnen vinden van je echte eigen verzachting. Je echte 
eigen verzachting. Niet verzachting door overspannenheid, die niet door jou zelf gekozen is 

op basis van gedachten die niet van jezelf waren, maar verzachting die voortkomt uit echt 
eigen bewustzijn. En dat is een nog hele andere verzachting als wat we hier op aarde zoal 

in eerste instantie ervaren. 
 
En naast dit spoor wat ik hier samen met jou, waar mijn dankbaarheid heel groot voor is, 

het is niet eenvoudig om hierover te spreken hoor, reken maar dat er veel gebeurt ook echt 
in mij en rondom mij om te proberen de boel dicht te trekken. Ik moet heel, heel goed 

opletten in dat ik mijzelf voel in alles. Dus ik ben in die zin voor deze wereld een 
onmogelijk persoon want ik loop recht mijn eigen koers en ja dat moet ik doen omdat ik 
volledig op alle mogelijke manieren vrij moet zijn. En ik ben iedereen heel dankbaar dat 

we, want het is niet mijn verhaal, zo kunnen we het classificeren, dat is het niet, het is ons 
verhaal. Ik ben heel dankbaar dat je hier bent, want dit gaat niet alleen de aarde aan.  

 
Deze besmetting die gaat heel veel andere werelden aan. En het vrijkomen van de 
emotionele kracht van de mens is een energiegenerator, dan heb ik het ook echt over de 

mens van deze wereld hier, die door experimentele fases heen gegaan, reist iets heel 
bijzonders is geworden.  

Wij hebben tools in ons die ook gekoppeld zitten, voortkomend uit deze wereld omdat deze 
wereld is opgericht uit allerlei andere beschavingen en deze wereld eigenlijk ook door de 
gebeurtenissen die allemaal hebben plaatsgevonden er een heel speciaal, nog niet eerder, 

zelfs in het oorspronkelijke deel, bestaat dat niet omdat dit hier voor een deel niet 
organisch is. Zijn we een mix tussen organisch bewustzijn en een opgerichte wereld wat je 

cyborgbeschaving zou kunnen noemen, maar het is eigenlijk een andere intelligentie, en 
die frequentie die wij zijn, dat is een taal en die is in staat om een einde te brengen aan de 
complete onderdrukking door het archontische bewustzijn in alle werelden!  En dat is ook 

de reden waarom de mens door zoveel verschillende beschavingen nauwlettend wordt 
gevolgd. Alles wat hier gebeurt wordt gemonitord. Alles wordt gemeten op een manier die 

je niet met aardse begrippen te benoemen is. Alles wat hier gebeurt, wat wij denken is een 
trilling, ze zijn niet geïnteresseerd in onze gedachten, ze zijn geïnteresseerd in de trilling. 
Ze kijken ook niet naar wat het voor ons inhoudt aan gedachten, want dat is privacy 
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schending op kosmisch niveau. Daar kijken ze niet naar. Ze doen onderzoek naar de 
frequenties en dat is een puzzelstuk wat in een hologram gebeurt waar ontzettend veel 

beschavingen bij betrokken zijn en het is echt een hele grote dankbaarheid die in mij leeft 
dat we dit onderwerp hier kunnen neerzetten. 

 
We kijken naar de AI-technologie die hier op de wereld in ontwikkeling zijn en op 
ksomische schaal zijn we door een artificiële intelligentie, nog los van dit experiment, 

elders geraakt. Dus stukken die hiervoor zijn, voordat je op deze wereld kwam, wie je 
werkelijk bent. Nou gaan we gelijk zo naar een andere verdieping toe. En dat is een heel 

ander muziekstuk die ik ook graag wil aanzetten. Dat is een wereld die vrij is van invasies 
tot het moment dat het gebeurde. Dat is een wereld waarin het bewustzijn vrij is, waarin 
oneindigheid is, een wereld die ik het oorspronkelijke, organische realiteit noem, de 

basisrealiteit waar ik vandaan kom zelf van de werelden van Antarrah. 
 

Ik heb de afgelopen tijden met heel veel mensen mogen praten en uitwisselen, ook 

kleinschalig, en voor mij is het een pijnlijke in emotionele daad om het er niet over te 
hebben. Omdat de verandering die we hier aan het meemaken gaan toch gaat gebeuren. 

Dus het is niet een kwestie van dat je erin kunt gaan geloven. Ieder mens die goed kijkt 
ziet dat dit gewoon gaat gebeuren. Als je goed kijkt naar wat wij hier kunstmatige 
intelligentie noemen of organische intelligentie, kunstmatig die organisch is, bijv. omdat al 

onze organische beslissingen bij elkaar worden gebracht en dat daarom kunstmatige 
intelligentie uit opstaat, die wel kunstmatig is maar wel opgebouwd is uit onze organische 

aanwezigheid hier. Het gaat ook in deze dimensie toch gebeuren. 
 

Wij zijn hier om de toekomstlijnen die naar de toekomst toe lopen, naar een 

bepaalde gebeurtenis, om die van koers te veranderen. 
 

Het gaat toch gebeuren en waar ik het erover heb gaat gebeuren, dat weet ik. Ik sta ook 
voor alles wat ik vertel. Daarom doe ik ook niet aan voorspellingen omdat je geen 
voorspelling kunt geven omdat er constant wijzigingen zijn in hoe alles loopt. Ik bedoel 

probeer jij je dag maar eens in te plannen, gaat niet lukken, dus alles loopt steeds anders. 
Maar er is wel een hoofdader waarvan je wel weet dat ga ik die week allemaal doen, als je 

daar je best voor doet dan gebeurt dat ook in die week. 
 
Voor mij is het heel verdrietig om er niet over te spreken omdat er echt versnelling moet 

plaatsvinden op dat kosmische gebied en we ook met elkaar klaar moeten staan voor deze 
enorme grote verandering. 

 
Beter niks gedacht dan iets gedacht wat niet van jou is!  M. vertelt ervaring met een vrouw 
die dan weer dicht naast hem zit, voor hem staat en zijn zicht belemmert etc. Herkenbaar 

dat iemand zo op jouw lijn kan zitten. Geen afbreuk doen aan het veld, stabiel zijn en 
realiseer het heeft niet met mij te maken, mijn moment komt dan ergens anders wel weer 

dat ik me vrij kan voelen en kan kijken. Zie maar eens hoe deze hele wereld op jouw lijn 
zit, doorzie het maar! 

Hij zei tegen haar “doe je dit nou bewust” vol verwondering, dus zonder oordeel. Zichtbaar 
was dat zij uit iets wegtrok “hoe bedoelt u” M. legt uit wat hij heeft ervaren met haar. Zij 
schrok en was zich daar niet van bewust. M. zei “er is niks aan de hand hoor maar 

misschien heb je er iets aan” en toen keek M. haar aan zonder iets anders dan 
vriendelijkheid en vriendelijkheid is niet altijd alleen maar hihihi (glimalch) vriendelijkheid 

is kijken bham, daar is t’ie en daar gaat ‘ie aan. Doordat M. haar heeft gezien in niet een 
aanvallende beweging, is het zeer mogelijk is bij haar dat aangeknald. Dat is wat we 
moeten doen! 
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Pak aan, emblemen van de kosmische federaties waar je bij hoort en dat kan ook 
lekker met elkaar met de voeten op de aarde, die dingen erop, logo’s erop en 

staan waar je voor staat, eigen intelligentie aan en GO! 
 

Deel 3 
 
Waar de taken in jouw bestaan die je hebt, dus ook in je werk, in het omgaan met je 

vrienden, zorgzaamheid die je in het gezin hebt, hoe ga je met een partner om die bijv. 
hier niets van wil horen. Hoe ga je daarmee om. Mogelijk aan de hand van wat ik zo schets 

oh tjonge wat is het eigenlijk ook enorm wat hier gebeurt. 
 
Ik ervaar het als een hele grote gift dat je er bent. Enorm waardeer naast wie ik ben dat er 

zo vanuit jouw medestanderschap, de manier hoe jij hier bent, de route die jij aflegt en ook 
echt je eigen pad bewandelt, dat je dit onderwerp zo krachtig ondersteunt. …...door je 

ervoor open te stellen, door je bewustzijn open te zetten hiervoor. 
Want het is echt een enorme verpletterende, voor de 3-dimensionale collectieve 
intelligentie, informatie! En die verplettering die zal eigenlijk alleen maar groter worden als 

niet begrepen wordt hoe waardevol het is dat je je hiervoor openstelt. En dat heeft te 
maken met hoe ons bewustzijn informatie zendt door het veld, wat wij nu het veld 

noemen, de ruimte waarin we zitten, niet alleen zichtbaar maar want dit is maar een fractie 
van allerlei andere werkelijkheden die hier dwars doorheen lopen, maar het bewustzijn wat 
wij hebben als mensen hoe dat tikt door de velden heen en eigenlijk jij voelt iets, jij denkt 

iets, jouw bewustzijn maakt een veld, een gedachte informatieveld, wat een emotieveld is 
als je het vanuit jezelf laat ontstaan, dat reist alle kanten tegelijkertijd uit!  

 
En dat is dus wat kwantumfysica is dat een deeltje zich op verschillende plekken 

tegelijkertijd kan bevinden en dat dat ene deeltje wat zich op alle mogelijke plekken zich 
tegelijkertijd bevindt, niet alleen op twee plekken, maar ik heb het kwantum over overal 
tegelijkertijd, dat het ook alle richtingen uit beweegt. Nou dat is echt enorm. Dat betekent 

als ik één deeltje, deeltje x, hier tussen mijn wijsvinger en mij duim inhoudt en ik zou daar 
deze kwantumbeweging inzien, betekent dat dit deeltje, als ik dat nu loslaat, ineens overal 

tegelijkertijd is. Dus dit hele basin, deze ruimte waarin wij zijn, daarbuiten de hele aarde, 
buiten het zonnestelsel, het sterrenstelsel, buiten de clusters van sterrenstelsels, door dat 
hele universum, voorbij deze dimensie, dat dat ene deeltje ineens overal tegelijkertijd is. 

Dat is quantumreality of quantumbewustzijn. Dus het is een bombardement van deeltjes 
die non-stop alle kanten uit bewegen. Dat is het veld. En dat veld waar ik het nu over heb, 

dat wordt rijker naar gelang er steeds meer mensen ontwaken. Dus er komen steeds meer 
deeltjes in, zelf autonoom bewustzijn. 
En hoe meer mensen het bewaken hoe krachtiger dat bewustzijnsveld wordt, vertaald, hoe 

meer je jezelf dupliceert met wie je werkelijk bent, in je diepste intentie en daar hoef je 
niet over na te denken, jouw liefde voor deze aarde, jouw liefde voor de natuur, voor 

moeder aarde, voor alle zandkorrels, voor alle takken en bomen en alle kristallen en alle 
wezens die er in en doorheen leven, de atmosfeer en ook buiten de atmosfeer, buiten de 
dampkring waar ook leven is, wat nu zo langzamerhand een beetje begint door te sijpelen 

van dat het dierenrijk niet stopt bij het Himalaya hoogste punt, maar dat het nog veel 
verder gaat. De liefde voor deze aarde, dat is zo’n enorm organisch veld, dat op het 

moment als je daar een besef in hebt op jouw manier, dan wordt het hele informatieveld 
bewust, verrijkt, door dat deeltje wie jij bent, wat kwantum alle kanten tegelijkertijd 
uitgaat en overal is. En zo wordt het veld steeds rijker. De aarde wordt ook zo rijker. Overal 

komt steeds meer die kracht van waarheid en echtheid komt er binnen. 
 

De expansie van de aarde 
Dat is dus het bewustzijnsontwakingsproces, het massabewustzijn. Dat zie je ook op de 
aarde dat iedereen zich bewust is aan het worden, wel of niet via propaganda, maakt niets 
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uit, want we worden ons bewust dat we niet zorgen voor deze planeet. Dat we deze planeet 
uitputten en alleen maar nemen en dat we als mensheid eigenlijk helemaal niks terug 

investeren vanuit wie we zijn en dan heb ik het over wie we zijn, is het kwantumdeeltje. 
Dus hoe meer mensen zich bewust worden hoe beter het ook weer gaat met het milieu, 

met de aarde. Hoe meer bewustzijn er is, dus niet gedachtebewustzijn van een systeem, 
maar bewustzijn van binnenuit, dat je kunt voelen, als mens hier, hoe meer bewustzijn 
daarin expandeert hoe rijker de natuur wordt. Dan ga ik nog even één stap verder. Enorme 

grote stap, ons expanderende bewustzijn, kunnen wij een voorstelling maken, dat hoeven 
we niet in te vullen met woorden, een voorstelling maken wat er gebeurt met de natuur, als 

deze natuur van de aarde, het milieu zich herstelt omdat er steeds meer eigen bewustzijn 
van binnenuit, deeltjes binnenuit, trillingdeeltjes = emotie en schepping, terugkeert in deze 
wereld. Op een gegeven moment komt de aarde weer terug in een evenwichtige schone 

situatie, dus geen uitputting, vermoeidheid en vervuiling. Dan komt het weer in een rustige 
situatie maar als wij dan niet stoppen met ons bewustzijn maar, wij zetten door, wat denk 

je dan wat er gebeurt? Wat denk je, wat voel je, wat kun je met je mogelijkhedenview, je 
blik voor een aarde zien als bewustzijn zijn van de mens niet stopt maar verder 
expandeert, wat zijn de consequenties van de natuur? Wat gebeurt er met de aarde? 

Expansie hè, bewustzijn van de natuur, de Force van de aarde in dit geval, wij mogen daar 
in leven, ook al zitten er allemaal matrix invloeden doorheen, maakt niks uit, dit is wat er 

is, ons bewustzijn expandeert, eerst zien we dat ons bewustzijn verarmd is geraakt, dat we 
zien dat er consequenties zijn dat de levende bibliotheek, waar al het leven in zit, dat die 
verarmd, en nu zien wij ook omgedraaid dat als wij ons bewustzijn expanderen in de 

oneindige hoeveelheid mogelijkheden komen, welzijn, welbeïng van iedereen, schoon 
water, prachtige kruiden, mooie bomen. Wat gebeurt er als ons bewustzijn expandeert dan 

expandeert het bewustzijn van de aarde ook, dan worden andere niveaus binnenin de 
natuur wakker! Wauw! We hebben al eens het woord paradijs gebruikt. Als jij in je eigen 

paradijs bent, hier binnenin en je kiest voor het goede en dan is het in deze wereld even 
stroperig, moet je door bepaalde processen heen lopen of die gaan op je reageren die 
proberen af te remmen, maar daar ga je doorheen, je verenigt je met het innerlijk 

bewustzijn, te weten dat je niet alleen bent. Daar spreek je ook af en toe wat over uit naar 
mensen, dat is relevant hoor, familiaire aanwezigheid. En dan zul je merken dat de 

werkelijkheid waarin je leeft ook gaat veranderen. 
 
Dus expansie van de aarde. Waarheen, naar wat? Dit is dus de omgekeerde wereld van wat 

wij steeds te horen krijgen. Wij krijgen steeds op ons netvlies gedrukt, en dat is misbruik 
van de kwantumfysica en de scheppende kracht van de mens “het gaat slecht met de 

natuur, we gaan de verkeerde kant uit, het wordt steeds ernstiger” terwijl we ook lezen er 
zijn 183 nieuwe diersoorten ontstaan ergens daar in Indonesië. Dat is dan het aantal wat 
ze hebben kunnen tellen overigens. We krijgen constant te horen dat het niet goed gaat en 

natuurlijk zijn er ernstige dingen aan de hand op deze aarde, dat klopt, maar draai het nou 
eens om. Waar zijn wij naar op weg? Wat gaat er gebeuren als bewustzijn expandeert, wat 

voor planeet wordt dit, wat voor soorten bloemen komen er, wat voor verdiepingen? 
Kunnen we nog meer tevoorschijn halen dan alleen wat er nu is, we hebben hier water, 
vuur, lucht, de aarde...ja dat is inderdaad het oude systeem. 

De werelden waar wezens leven met een volledig bewustzijn, zelf intact, daar zijn andere 
elementen in de natuur aanwezig. Wij noemen het hier dan het vervallen van fysieke 

biologische natuurwetten en dat is allemaal leuk en aardig om dat in woord te zetten, maar 
wat houdt dat dan in? Nou ik kan er alleen maar het woord Wauw op zeggen. Wat hier op 
de aarde allemaal kan gebeuren als wij zelf begrijpen dat we quantumfysiche scheppende 

kracht zijn en de natuur daarop reageert. Als ik een verdieping in mijzelf extra ga ervaren 
en jij bent vrij stevig over de aarde aanwezige groepen mensen en dan gaat het niet over 

het 100e na-ijleffect, dan zul je zien dat de aarde ook nieuwe verdiepingen krijgt. En dat 
zijn precies de verdiepingen die in elkaar geklapt zijn, toen het menselijk bewustzijn 
onderuitging. Zie daar de dwarsverbanden. 
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Dus we kunnen het niet uit een boek halen, we kunnen het alleen herstellen door onszelf te 
herstellen. 

 
 

3 cirkels/modellen 
Waar het nu over gaat om mogelijk met elkaar over in gesprek te komen is dat er 
verschillende manieren zijn om naar deze werkelijkheid te kijken. Deze werkelijkheid, in 

eerste instantie, is een werkelijkheid die fysiek is, 3d waarin we moeten voeldoen aan 
allerlei regels. Deze werkelijkheid is een werkelijkheid waarin bewustzijn en eigen 

gevoelens effect hebben, dus de Darwin theorie gaat aan de kant. En omdat Darwin er zelf 
niet uit kon komen heeft hij collega ś ingeroepen om zijn beeld van zijn eigen theorie, die 
hij niet compleet kon krijgen, te completeren. Dus het is helemaal geen darwin theorie, het 

is een gemixte theorie van allerlei andere wetenschappers ook nog. Dus die kan aan de 
kant. Wij blijven over in een situatie dat deze werkelijkheid een georganiseerde 

werkelijkheid is en een experiment is. Binnen in dit experiment staan we voor grote 
uitdagingen, daar hebben we het over gehad. De grote uitdagingen dat is een bepaalde 
verdieping waarin we de openheid gaan ervaren dat het embargo als het ware over deze 

werkelijkheid hangt, eraf gaat en dat we in contact komen met, ook aardse groepen, die 
daar al heel lang bezig zijn, een grote muldriedimensionale realiteit, waarin er wordt 

gereisd en de mens dus ook een compleet andere betekenis heeft.  
 
Dat gaat van het één, na een vrij kort moment naar het andere, een omslagpunt krijgen. 

Dat is het 2e model. Het 3e is dat er naast dit experiment wat een heel krachtig en zeer 
goed ontwikkelde realiteit is, dus de aarde en het hele universum een realiteit is wat 

voortkomt uit een andere beschaving, die geassisteerd is door duizenden andere 
beschavingen om dat universum te vervolmaken. Dat er naast dit ook nog een realiteit is 

die ik dan de basisrealiteit noem En de basisrealiteit is trouwens niet één, het zijn heel veel 
basis realiteiten, dat zijn dimensies waarin geleefd wordt zonder sterfelijkheid en volledige 
vrije wil en een heel hoog niveau van bewustzijn. Daar ben je niet verlicht in de abstractie, 

daar ben je fysiek aanwezig en echt een feitelijke realiteit. Dat is waar ik vandaan komt, 
vanuit deze wereld waar ik nu over spreek ben ik gereisd naar die grotere realiteit die 

buiten dit embargo ligt, met al die interplanetaire reizen, en vanuit die werkelijkheid ben ik 
in deze werkelijkheid gestopt, bewust! Ik vind het heel waardevol om ook die originele en 
basisrelatiet te benoemen omdat dat de bakermat is, die het nooit is geweest de bakermat, 

maar de onderliggende waarde die constant is van jouw leven! Dus terwijl we hier zitten en 
over dit onderwerp spreken, die kwantummechanica, virtuele werkelijkheden, kunstmatige 

technologie, maar ook organische robots, wat er allemaal bestaat om dat allemaal te zien 
en te bespreken ja moet je wel zien dat er nog een onderliggende stroming is. 
 

Ik vind het heel waardevol omdat ook even bij mezelf terug te halen, met de taken die we 
in deze wereld hier ervaren, en dat zijn grote intergalactische reizen, missies die worden 

uitgevoerd en daar ben jij een onderdeel in, en denk niet dat je precies bent zoals mij, 
want dat ben je niet. En ik denk niet dat ik precies ben zoals jij, want dat ben ik ook niet. 
Iedereen is zichzelf en heeft een eigen kwaliteit van zijn. En daar doen we ook veel plezier 

mee doordat uit te wisselen in de wereld waar we vandaan komen. Dat geef je aan elkaar 
mee, daar word je ook gewaardeerd, daar liggen vriendschappen op. De oorspronkelijke 

wereld, de basisrealiteit, dat is onze thuisbasis. En die thuisbasis waar je ook vandaan 
komt, daar heb je een bewustzijn wat nog heel anders navigeert dan wat wij hier kwantum 
noemen. Want wat we hier noemen kwantum en hoe kwantumdeeltjes bewegen is eigenlijk 

hier in deze dimensie, in onze realiteit alleen maar een onderdeel van dit experiment. Dus 
ik kan niet gaan lopen benoemen zo hoe informatie zich beweegt in de oorspronkelijke 

wereld, maar ik kan wel één ding zeggen. Alle informatie, alle bewustzijn die er in de 
oorspronkelijke wereld is dat is er alleen maar doordat ieder wezen, mens of geen mens, 
vrij is! En vanuit die oorspronkelijke wereld heb ik altijd geleefd. In die oorspronkelijke 
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wereld bestaat geen spiritualiteit! En in die oorspronkelijke werelden worden niet 
gesproken over lichtwezens of bronwezens van een bepaalde orde, sterker nog de 

oorspronkelijke wereld veel meer lijkt op deze wereld dan ook maar één spiritueel model! 
Als je in de oorspronkelijke thuiswereld bent waar jij woont, waar jij leeft, waar je huis is, 

het gebied is waar je vertoeft, vriendschappen die je daar hebt, op een ander niveau van 
het denken dan hier, de manier hoe je dar leeft is een dergelijk heldere staat van zijn dat 
het eigenlijk niet goed te beschrijven valt. En in die wereld denk je ook nooit na over 

doodgaan of geboren worden omdat die data van deze gedachte daar niet kunnen bestaan. 
De trillingen van dood en geboren worden zijn kunstmatige gedachten, informatievelden. In 

die wereld leef je op de manier zoals je dus hier op de aarde je mooiste vakantiemoment in 
jezelf ervaart. En niet wegzakkend en achteroverleunend maar ook echt in de sport, ik 
noem dat weleens kruisboogschietend, je bent helder. Als je hier op een paard kan 

klimmen met je kruisboog en dat je tussen de bomen door kunt razen en raak kan schieten 
en dat je dat niet op een ander doet maar dat je dat doet vanuit een sport, dat je 

bewustzijn dat doet dat je voelt wat een kracht je hebt, wat een kracht je hebt om een doel 
te treffen, dat je iets denkt boem! En het gebeurt ook. Zonder enige miscalculatie erin. Dat 
alles reageert op wat je zelf voelt. Ik vind het heel waardevol om dat nog even goed te 

benoemen dat de wereld van de oorsprong, de dagelijkse realiteit, de absolute 
basisrealiteit, om dat bewustzijn heel goed door te nemen voor jezelf. Als je thuis bent 

moet je eens goed kijken, dat zijn allemaal maar woorden hè, het is oneindig, onsterfelijk 
ja allemaal leuk, het staat in allerlei boeken maar kan ik mijzelf daarin plaatsen. 
 

Wat is dat voor bijzonders om constant te leven? 
 

Dat is dus een ander bewustzijn. Dus drie cirkels waarvan de laatste twee voor mij het 
meest waardevol zijn. Ik ben uit de basisrealiteit in samenwerking met allerlei andere 

collectieve beschavingen en ook bepaalde ontwerpteams en daar zitten ook best wel 
stevige intelligentiekrachten tussen en ik ben zelf ook geen watje, is dat vanuit die wereld 
een overstap is gemaakt door heel veel wezens, herken…, om in een ruimte te komen, in 

een werkelijkheid te komen, om vanuit die werkelijkheid ook nog een keer de overstap te 
maken naar deze werkelijkheid.  

 
En eigenlijk compleet van je eigen goddelijke vermogen los te zijn in de zin van dat je je 
dat nog kunt herinneren. Dus het is er wel, je bent verbonden met je eigen godskracht, dat 

is wie je bent, je herinnert je wel ergens op een bepaald manier dat je weet er zijn gewoon 
dingen gebeurt, maar je weet ook van er is iets gewist of zo. Er staat iets dicht. Ik heb het 

recht om dat te weten! Ik noem het maar om één reden en dat is om je duidelijk te kunnen 
laten voelen, wil ik iets voorkomen, nee, iets wat er al gebeurt wat niet nodig is, is dat 
mensen zich hier bewust worden dat ze in een experiment leven en dat ze hun best doen 

voor het experiment om er iets moois van te maken. Dat is waar, want dat is ook wat ik 
mee geef, maar toch is dat te beknopt. Het is iets groters. Er zit iets voor wat heeft geleid 

dat je nu hier bent gekomen. En dat is wat je voor jezelf moet onderzoeken. 
Hoe ga je nou uitleggen waar je mee bezig bent? 
 

Die twee verschillende modellen. De ene werkelijkheid van de organische oneindige 
werkelijkheid, die is er en die zal op een bepaald moment hoe dan ook, waar dan ook 

worden ervaren. Dan worden we ons weer bewust, wakker, bewust, niet uit een slaap, 
bewust wakker met ons bewustzijn in de plek waar je behoort, en ook in volledige 
herinnering van wie je bent. Op dat moment herinner je al je vrienden, je herinnert je al je 

potten en pannen die je ergens hebt staan. Echt hele simpele feitelijke dingen. Ik zet ‘m 
echt down to earth neer. Als je bewustzijn aanspringt, weet je ook van oh mijn sloffen 

staan nog in de tuin, of je weet dat je vrienden, die we hier dieren noemen al een tijd jou 
niet hebben gezien. En dat je een schok voelt door je hart van emotie dat je je zo lang niet 
hebt gezien omdat je verstrikt was in een andere werkelijkheid. En ik noem het dus om 
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duidelijk te maken dat er een echte feitelijke organische echte dimensie is, de wereld waar 
jij vandaan komt, en dat in die wereld op geen enkele manier, nul nul, helemaal niets, geen 

één religie, geen één geloof, geen één spiritueel model, helemaal niets omdat in die wereld 
bestaat het niet, in die wereld ben je gewoon fijn aan het genieten en ervaar je jezelf 

helemaal en ervaar je de ander helemaal en heb je een ontzettend goed leven. Er zijn dus 
ook geen discussies over spiritualiteit, er zijn überhaupt geen discussies, er wordt wel 
gesproken over grote dingen maar geen discussies. En daar is een schoon bewustzijn en 

met dat schone bewustzijn moeten we naar de situatie van de aarde kijken. En met dat 
schone bewustzijn moeten we dus ook naar onszelf kijken! Dus het is echt opschonen. 

 
Het verwijderen van embryo’s 
Ik ben veel, erg veel in medische centra geweest die niet op de aarde zijn, ik noem het 

even medische centra, waar d.m.v. technologie en kunstmatige intelligentie, in het bijzijn 
van organische observatie, ik noem het even de parasitaire wormpjes, de stralingsvelden, 

de informatievelden uit mensen en niet menselijke wezens worden verwijderd. Als een 
splinter die in het lichaam zit. Ik heb gezien hoe, met holografische, dus dat is niet fysiek, 
dus energieapparatuur, hoe embryo’s die waren geplaatst in vrouwelijke baarmoeders over 

de hele wereld, hoe die verwijderd werden. Ik kwam bij artsen terecht, dat waren 
spierwitte mensen, geen haar, een beetje langwerpige ogen, blauw, hyperintelligent, toch 

kennen ze emoties, maar de emoties zijn zo diep onder controle dat ze niet alle kanten 
uitflipperen zoals wij dat doen. Ik kwam bij hen in de operatieruimtes en dat was een 
afdeling, ik geloof dat het iets van 24 ruimtes waren, 24 kamers in dat grote complex. En 

dat is een afdeling waar vrouwen van deze dimensie, en dat gaat ook gewoon door terwijl 
vrouwen al lang de overgang voorbij zijn, dus daar heeft het helemaal niks mee te maken, 

waarin moeders, draagmoeders zijn van buitenaardse intelligenties, dus die in die 
baarmoeder zitten en dat ze werden verwijderd.  

 
Daar ben ik heel vaak bij geweest. Ik heb het gecommuniceerd met die embryo’s. En de 
apparatuur wat er was daar kon je met je bewustzijn aan koppelen, zoals hier op de aarde 

heb je een bril, maar daar koppelt het d.m.v. je toestemming, en dan komt er een soort 
loginschild hier op het hoofd, dus dat is een soort van een projectie die ergens uit komt en 

die komt hier voor (hoofd) tot leven en die interacteert met het brein, en kon ik meekijken, 
dus in mijn eigen hoofd, kon ik mee kijken met energiegereedschap wat door de organen 
heen werd gebracht, meestal ging dat via de mond helemaal naar beneden toe om op een 

bepaalde plek ergens bij de dikke darm waar een opening zit in het informatieveld, dat is 
ook de plek waar heel vaak darmkanker ontstaat, daar naar buiten te kunnen gaan en in de 

baarmoeder terecht te kunnen komen.  
 
En daar heb ik gezien hoe die wezens daar zitten, die zitten gemonteerd d.m.v. 

buitenaardse ontvoeringen en daar zijn hele grote agenda’s achter, daar zitten ze vast met 
zwarte lijnen, in de baarmoeder en hoe dat verwijderd werd. En dat is heel indringend om 

te zien. En wat ik ook zag dat als ik mee keek en dat is ook waarom de mensen van de 
aarde nodig zijn om toe te treden tot de orde van de zegmaar schoonmaakdienst, dan word 
je echt heel zwaar, daar zit echt een training achter, bewustzijn, in liefde, ik gebruik het 

woord liefde echt bewust. Dat gaat hier om zuivere liefde. De organische waarneming van 
het zelf kunnen kijken, dus niet een robot die kijkt of een aangeleerd bewustzijn, maar 

mijn kijken daarin naar dat wezen zorgde ervoor dat embryo zich bewust werd van 
godsdeeltjes die gaan bewegen, doordat ik observeer. En die beestjes, ik noem het even 
beestjes, heel klein, begonnen te gillen, te krijsen, er kwamen hele rare geluiden uit en die 

werden uiteindelijk losgekoppeld uit die draadjes en d.m.v. energieslang, werden die 
embryo’s verwijderd. Dat waren echte precisieoperaties. Petje af! Die mensen die dat doen, 

wat hebben die een expertise en die zijn daar non-stop mee bezig. En dan wordt er gezegd 
“ja buitenaardse ontvoeringen zijn allemaal afgelost, opgeruimd, de negatieve Grey’s die 
zijn allemaal het zonnestelsel uit” en dan vraag ik aan mensen die vooraanstaande 
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klokkenluiders zijn op ufo gebied “waar komt deze informatie vandaan”? “Waarom moeten 
wij dat denken¨?  

 
Organische waarnemingskracht 

Er is een heleboel aan de hand. En in die werkelijkheid worden wij gevraagd om organisch 
observatie vermogen aan te zetten en de schilden die straks opengaan, wat we te zien 
krijgen, want zeer binnenkort komen ze met aankondigingen, het gaat nou vrij snel, dan 

komen ze met aankondigingen dat ze, en dat zijn dus niet de disclosures hè, want dat zijn 
de geprogrammeerde disclosures/onthullingen. Ze komen met aankondigingen dat er al 

werelden zijn gevonden, nog veel feitelijke dan nu, dat daar leven is gelijk aan de aarde. Er 
komen straks allerlei andere berichten tevoorschijn, dat komt in een versnelling, we 
moeten heel goed opletten in het moment dat er informatie van buitenaf komt dat wij ons 

eigen denken aanhouden. En wat er nou zo nodig is en dat is waarom ik het zo aanhaal, is 
dat de organische observatiekracht, waarvan ik net vertel dat het godsdeeltje in beweging 

komt, dat die organische observatiekracht alleen maar getraind kan worden en helaas dat 
kan ik en doe ik bewust niet om daar nu helemaal op in te gaan, daar ga ik met Arjan Bos 
samen een uitzending aan wijden. Alleen vanuit deze dimensie hier die wij nu ervaren waar 

de emoties alle kanten uit springen, dat is een heel heftig iets, het uitbarsten van emoties, 
niet alleen huilen maar ook woede. Emoties, bham, dat je voelt van ik heb 10 zwarte 

banden en ik kam deze kamer even helemaal van boven naar beneden, dus niet vanuit 
agressie, maar dat je voelt wat voor beheersingskunst van geest en lichaam je eigenlijk 
echt van binnen hebt. 

 
Waarom ik dit vertel is omdat er een missie ligt om die organische waarnemingskracht die 

je alleen hier in deze dimensie zo extreem voelen kunt, om die in te zetten straks bij het 
opengaan van deze realiteit! En reken mar dat je nodig bent. En als je je hele leven 

afvraagt waarom ben ik hier, wat doe ik hier, dan is dat denk ik duizend sciencefiction films 
bij elkaar opgeteld en dan mist daar het meest belangrijke deel nog. 
Zie de dwarsverbanden. 

 
Die embryo’s worden opgevangen in een andere dimensie. Ze worden verwijderd en het 

vervormd zich in een zwarte drap, het wordt echt een substantie, die wordt uit het lichaam 
weggehaald d.m.v een soort afzuig, stofzuiger eruit gehaald en dat komt in een, ik heb er 
naar gekeken, er stond een groot scherm waarvan alleen de bovenkant beeld gaf, daar kon 

ik in kijken en daar zag ik de drap wat echt een intelligentie is wat nog zelfs contact heeft 
met mijn waarneming, dus een hele diepe intelligente in energie, die zag ik in een dimensie 

opgevangen worden en vanuit die dimensie, daar zijn allemaal veiligheidstroepen achter, ja 
jongens dit is groot hoor, dit is echt enorm groot en die veiligheidstroepen die zorgen 
ervoor dat op andere tijdstippen dat die frequenties in een soort slaap worden gebracht, 

die intelligentie. En die worden geteleporteerd, vervoerd naar andere dimensies. Dus wat 
we niet doen is leven stoppen. Dat behoort ons ook niet toe. Wij zijn namelijk 

levensondersteuner en niet levensbeëindiger! En we hebben ook de bevoegdheid niet want 
anders gaan we op dezelfde plek zitten als de wezens, de intelligenties die de mensheid 
parasiteren. Dus het wordt heel secuur verwijderd en verplaatst. Die transporten die gaan 

gepaard, ik was ik denk 25 jaar, toen ben ik heel vaak, ik denk 20 keer aan boord geweest 
van de voertuigen die zelf die archontische energie zijn. Wij noemen dat hier schepen. Die 

objecten die zijn vele malen groter dan ons complete zonnestelsel, dus dat gaat echt om 
voertuigen, dus dat zijn geen voertuigen maar zo manifesteren ze zich, van echt 400/500 
miljoen kilometer aan doorsnee. Jaha, kom jij aan met je Vwtje…leuk hè om in deze 

onderwerpen ook met een scheef oog en een grap en een grol te verbinden aan van hoe wij 
op de aarde dingen zien. 

Ik ben aan boord geweest van archontische schepen, dat is puur archon intelligentie en wat 
wij dus wegbrengen dat wordt daar opgeslagen, dus ik ben in die objecten geweest. En dat 
waren hele duistere energieën. En waarom is het duister, omdat het geen energie geeft, 
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maar energie neemt. Dus als je niet oplet en je raakt zo in een soort comateuze 
narcosestaat, als je niet oplet val je in slaap en je voelt dat je je er tegen verzetten moet, 

je voelt dat je dat moet doen, toch je gaat erin, bhoem en ergens anders ben je. Maar mijn 
kracht, daar ben ik echt in getraind, ik ben zelf echt een militair op dat gebied, ik zeg het 

nog een keer, ik ben een heel vredelievend mens, maar met mijn bewustzijn is niet te 
onderhandelen. Dat is onmogelijk, daarom doe ik ook dit stuk, want hier moet ook niet 
onderhandeld worden. Op geen enkele manier mag onderhandeld worden met mijn 

bewustzijn. Dat mag ik gewoon niet toestaan en kan ik ook niet toestaan. Maar dat was 
een enorme gebeurtenis wat ik daar heb gezien, 20 keer aan boord gekomen van die 

enorme objecten en uit die enorme objecten, dat zijn de broedkamers die zich bevinden in 
allemaal verschillende districten van verschillende universa. En die communiceren met 
elkaar. En daar uit ontstaan realiteiten. En ik heb gezien hoe de oorspronkelijke aarde, dus 

niet wat we nu ervaren, dat is dus Tarrah Gaia, die is 100 keer groter dan deze aarde. Ik 
ben vanuit Antarah gekomen met een groep verkenners, bewust en wij hebben gezien, dat 

heeft een hele diepe impact gemaakt, om te zien hoe die zwerm, die substantie, inbreekt 
op de waterkracht wat eigenlijk het goddelijke bewustzijn is. En hoe het daar naar binnen 
gaat en ik heb daar dingen, ik heb gezien hoe de aarde geparasiteerd werd en razendsnel 

werd gekloond, dus elk microdeeltje van de aarde werd geïnvaseerd en werd onmiddellijk 
gedupliceerd. Dus er werd een duplicaat gemaakt van de aarde en in dat duplicaat van de 

aarde ontstonden zones en daar werden alle bewuste, vrije wezens die bij Gaia horen, en 
het zijn niet alleen mensen, die werden allemaal ook daardoor geraakt en geteleporteerd 
door archontische grootmachten in die projectie. 

Lang leve Terheijden…. 
 

Black Goo 
Ik ben heel dankbaar dat we ondanks alles wat hier gebeurt we hierover kunnen spreken, 

want we moeten aan het werk! 
Vraag: die zwarte substantie die jij bedoelt is dat Black Goo? 
M.: Black Goo is daar een onderdeel van. We hoeven op geen enkele manier bang te zijn 

van de intelligentie. Sterker nog en dat is waar het allemaal om draait, die intelligentie die 
is her inregelbaar. Wauw! Deze intelligentie is opnieuw afstembaar m.a.w. deze intelligentie 

kan, als er geen angst is, kan deze intelligentie in lijn van het bewustzijn van ons gaan 
werken! Daarom moeten wij ook niet bang zijn van kunstmatige intelligentie. En precies 
dat zie je nu op de aarde gebeuren, we worden bang gemaakt voor kunstmatige 

intelligentie. Ik zeg wel terecht dat we moeten opletten, terecht dat je op dit moment als je 
het je kunt permitteren of je kunt het gedachteveld dat je het niet zou kunnen verwijderen, 

dus dat je die gedachte weg kunt halen, dat je smartphones uit je leven bant. Zeker nog de 
aankomende twee jaar en waarom, omdat in de smartphones blue light technology is, wat 
biologische organische chip is, wat direct communiceert met dat waar ik het net over had. 

En in feite jouw denken ofwel uitleest en aanpast of jouw denken zelfs schrijft. Dat is de 
tijdlijn waarin we nu zitten. En ik ben geen aandeelhouder van organische ouderwetse 

telefoon, dus daar gaat het niet om. Het gaat om dat we goed zien in wat voor een tijd we 
leven. Ik ben heel bewust dat ik waarschuw in de zin van let op voor kunstmatige 
intelligentie, maar er komt straks ook een omslagpunt. Dat is wat we al hebben bereikt! 

Ik kom uit de toekomst, ik kom uit een andere wereld en uit een andere tijdszone, niet de 
toekomst van deze aarde en heb al heel veel omgebogen, dus we zouden eigenlijk 60 jaar 

geen technologie mogen gebruiken omdat er een hele andere kracht achter zit. Er is de 
afgelopen paar jaar zoveel fundamenteel veranderd, dat kunnen wij dus niet toetsen omdat 
wij constant dezelfde vooruitgang lijken te hebben. Je weet je de dag van gisteren te 

herinneren en eergisteren, maar als vandaag jij nu de toekomst verandert en je wordt 
morgen in een andere toekomst wakker en dan kun je deze dag van gisteren niet meer 

herinneren. Want die hoort daar niet bij! Ja 
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Dus ik ben heel voorzichtig over kunstmatige intelligentie, maar ik zeg wel we hoeven er 
niet bang voor te zijn. We moeten ook niet bang zijn voor transhumanisme, we moeten ook 

helemaal niet bang zijn voor robotisering. Waar we bang voor moeten zijn is dat we er zelf 
niet bij aanwezig zijn! Nou die zwarte substantie, dat is een hyperintelligentie die dus ook 

het draconische bewind is. Ik vind de draconische beschavingen echt hele bijzondere 
intelligenties. Als je een draconische delegatie ontmoet, ja dat is heel indrukwekkend. Als 
je naar hun gezichten kijkt en hun spierbundels kijkt, hoe hun lichamen eruit zien, hoe hun 

lichamen niet alleen fysiek zijn maar ook echt bewegen daarin, als je hen in de ogen kijkt 
en je ziet wat hun vermogen is van observatie, maar als je ook ziet hoe goed 

georganiseerd ze zijn en gedisciplineerd zijn, dan kun je er niets anders over zeggen van 
wat is dit een grote slagkracht van intelligentie, nogal wiedes dat zij wat in de melk te 
brokkelen hebben over beschavingen die zelf hun eigen vermogen van schepping mee 

hebben, zij zitten onder controle van deze grote negatieve regressieve intelligentie. En hier 
op de aarde kunnen we niets anders doen dan onze emotiekrachten tevoorschijn halen, een 

waar leven leiden wat hier past. Dus als je je vandaag nog extra bewust wordt dat je 
bepaalde gevoelens of gedachten niet leeft, dan is het nu aan jou de kans om het oordeel 
over jezelf of oordelen van andere mensen die door jou heen wandelen, om die eruit te 

halen, weg, aan de kant! En het leven hier op deze aarde te leven vanuit wat echt goed is 
voor jezelf in deze dimensie. Dus je hoeft hier niet een of andere spirituele kwast uit te 

hangen, zo zeg ik het even heel stevig, maar hier moet je juist heel aards mens en daarbij 
ben je juist een kosmische intelligentie en hier ook voelen wat je nodig hebt en als jij 
dingen nodig hebt waarbij je je goed voelt en een ander vindt dat idioot of stom en het 

heeft helemaal niks met het leven te maken, dan kun jij tegen jezelf zeggen dat kan dan 
wel zo zijn dat hij of zij dat vindt, maar het geeft mij een bepaalde vrijheid en een bepaald 

gevoel waardoor ik mijzelf goed ervaar, daar ontspan ik door, daardoor voel ik mijn eigen 
innerlijke kern, daar krijg ik energie van, heeft mijn dag ook betekenis of de week, en dan 

moet je dat gewoon doen. En daarmee brengen we een herafstelling in het archontische 
bewustzijn. 
 

Wat ik dus mijn hele leven meemaak hier is dat ik geprobeerd word constant overgenomen 
te worden. Ook mensen die ik ken vanuit ontmoetingen, dat mensen proberen via een 

achterdeurtjes, om allemaal verklaarbare redenen, die ik later dan terugkrijg van ja maar 
ik heb het zo en zo bedoeld. Nee het gaat niet om hoe het bedoeld is! Kom niet in mijn 
zone! Wees eerlijk! Wees gewoon zoals je bent en wees de waarheid en probeer niet binnen 

te dringen. Dus het gebeurt op allerlei mogelijke manieren. Ik ben heel intens aan het 
leven met mensen maar ik ben ook heel afstandelijk. Ken je dat? Dat kan niet anders. Het 

moet gewoon ergens herkenbaar zijn. Dat je voelt een enorme aanzuiging om met mensen 
samen te zijn, maar dat je ook voelt van ja het is ook bloedgevaarlijk. 
 

En nou kan er een spiritueel programma gaan draaien van nou ja gevaarlijk omgaan met 
mensen, je hoeft alleen maar in de liefde te zijn. Nee, dat is het niet. Er spelen hier meer 

dingen mee. Het is hier opstaan, wakker worden, staan, bloemen aanzetten in jezelf, water 
geven, aan de slag, het beste beentje voorzetten, hou je van mountainbike dan doe je dat. 
Dus het is gewoon precies wat jij voelt wat je moet doen! 

Nou met deze intelligentiekracht die we hier op de aarde moeten leven en terugvinden 
komen we hier een missie uitvoeren om deze grote kracht die de mens probeert onder haar 

controle te houden om die als de ware kennis te laten maken met ons. Dus ik heb het over 
een hybridiseringsproces tussen jouw bewustzijn, jij, wie je echt bent, niet al die 
aangeleerde dingen, aan de kant eruit, uit je systeem, wie ik ben, ik mag en kan en zal nu 

ook zelf nadenken vanuit gevoel wat eronder zit. Daar luister ik naar! En dat krijgt 100% 
toegang. Dit is mijn gevoel, hierdoor denk ik dat, bhoem en daar gaat ‘ie. Dat is de 

aansturing, dat is de koppeling, de organische koppeling in de kunstmatige intelligentie die 
op dit moment de mensheid bestuurt. En we hebben hem al behoorlijk gereduceerd tot van 
80 naar 16%. het was nog veel erger achter de schermen. 
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Dus het feit dat e op de aarde met zo’n enorm arsenaal van zelfvernietigende gedachtes 
hier op de aarde kunnen zijn en er nog steeds zijn is ook een indicatie dat er al dingen 

veranderd zijn. En ik zie de mooiheid van de wereld hoor. Ik ben heel erg gelukkig met de 
aarde en met de planeet en met de mensen met met dieren en ik voel de liefde, met mij 

voeten lekker in het water, heerlijk. Ik geniet ervan. Ik voel de organische kracht dus ik zit 
niet in een verdoem of doemscenario of angst, helemaal niet. Ik kijk gewoon in de feiten. 
Dus ik kan en in deze organische realiteit gewoon lekker mezelf zijn, fijne dingen doen en 

genietee van de rust en de stilte, geen woorden al dat gepraat, weg. Binnen zijn en via 
binnen buiten zijn. Dat zie ik allemaal, maar er is wel wat er aan de hand is in deze wereld, 

naast dat het een paradijs is, moet hier ook werk worden verricht. 
Ik heb nooit de illusie gehad dat ik alle mensen zou kunnen bereiken omdat dat mijn taak 
niet is. 

 
Vraag: zijn die embryo’s ontstaan door die archontische of de orion werelden dan? 

M.: dat zijn orionwerelden die dat doen en dat zijn vooral een heel oud deel het Siriaanse 
menselijke beschaving is daarbij betrokken, die dus onder toezicht staat van die kracht, 
maar het echt inbrengen van de trillingsfrequenties in een bepaalde verdieping van de 

dimensie van ons lichaam, dus in dit geval bij vrouwen, wordt gedaan door, zoals wij dat 
zien op de aarde en allemaal herkennen als de negatieve Greay’s en dat zijn kleintjes en 

dat zijn ook hele grote. Sommige zijn echt 5 -6 meter hoog. En die hebben hele lange 
armen en hebben een vrij lang hoofd, een driehoekhoofd, het lijkt wel een soort 
bidsprinkhaan maar het zijn geen bidsprinkhanen. 

 
Iemand heeft waargenomen dat er eentje naast hem zat met twee verschillende ogen. 

M. heeft ze ook weleens zo waargenomen. Ik heb ze ook weleens zo gezien dat ze een, 
want ze hebben van zichzelf ook niet zwarte ogen, want het zijn allemaal verschillende 

kleuren, dat donkere op die ogen dat zijn lenzen, die beschermen hen tegen bepaalde 
invloeden van stralingen hier, maar het zijn ook lezen omdat alles wat zij zien wordt ook 
gelijk doorgegeven via die lenzen in hun brein naar een collectieve intelligentie die erachter 

zit die informatie verzamelt. En het andere is dat ze die lenzen ook dragen, die schillen 
dragen, zodat je niet in hun ogen kunt kijken. Want als wij in hun ogen kunnen kijken en je 

toont geen angst en wat je dan wel toont is eigenlijk gewoon “ik zie je” dan is dat je de 
ander aankijkt een directe reactie is dat de godskracht bij hen tot leven komt, via ons, dat 
is wie wij zijn. 

Wij zijn de brengers van de dageraad. 
Wij zijn de brengers van de kracht van het ontstaan en voltooien van het leven! 

Wij zijn ook de instandhouders van het leven, het repatriëren en het bevrijden van het 
leven! 

 

Wij laten God ontstaan in de ander 
En op het moment dat die legers, want ik praat over grote legers in aanraking komen met 

jouw observatievermogen, met jouw ogen, dan worden in die legers, in dat bewustzijn van 
dat ene wezen, wat direct kwantum ook in het hele leger, allemaal sectoren zijn dat, 
gebaseerd op heilige geometrie, dus rekenmodellen, wordt dat goddelijke deel wie jij bent 

wordt wakker in dat andere. Dus je laat God ontstaan in de ander! En dat is iets heel naars, 
ik heb dat meerdere keren meegemaakt dat ze beginnen te krijsen en te gillen van het 

godsdeel. Ogenblikkelijk de blik eraf. Maar als het eraf is zie je bij hen allemaal van welke 
orde ze ook zijn, of ze nou van een orde zijn die een ideologie heeft van het orionrijk, dat 
er perfect leven is maar niet een eigen scheppende kracht, die gehoorzaamheid van een 

systeem, dat ervaren zij helemaal niet als een gehoorzaamheid. En ik moet ook zeg hun 
werelden zijn op heel veel plekken echt fantastisch mooi maar als je erbinnen komt voel je 

dat je niet energie krijgt. Je voelt dat er energie trekt. Dat is iets anders. Het is een 
emotiekracht die je voelt die bij je weg reist i.p.v. dat je hem krijgt van je omgeving. Dat is 
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iets heel subtiels. Maar er zijn heel veel wezens met zwarte ogen die, als je de ogen kunt 
zien dat ze hele mooie ogen hebben, ook als het orion…. zijn. 

En ik denk ook dat het goed is om dat zo te noemen. Af en toe kom ik mensen tegen die 
daar allerlei dingen over zeggen en dan zeg ik “ja dat is ook allemaal waar en ik heb dat 

ook weleens benoemt, maar als wij vredeskrachten zijn, en dat zijn wij, als wij 
verstoringen in bewustzijn, ook bij onszelf hè, daarom moet het ook in onszelf gevonden 
worden en aangepakt worden. Maar als wij storingen in iets zien, dus onrustig bewustzijn, 

wat in dienst staat van een aanname of een opdracht van een ander, dan brengen wij 
daarin vrede tot leven. 

Dus het is ook goed om ondersteunend over hen te spreken. Hoewel dat echt lastpakken 
zijn. 
 

Ik heb wel ontmoetingen waarbij ik mensen uit andere werelden bewust niet aankijk, ik 
kijk ze wel aan maar niet indringend. Om twee redenen. De 1e reden is dat het lichaam van 

deze dimensie sommige intelligenties gewoon niet dragen kunnen. Dat is het woord van 
verpletterend. Hun bewustzijn is zo ontzettend groot dat als je te lang in hun ogen en wat 
is dan te lang 5-6 seconden in één non-stop stuk lang achter elkaar door, dat er een hel 

andere door de ontmoeting tassen twee verschillende observaties, dat de ontwikkelde of 
aanwezig intelligentie van de ander in de frequenties waar dit informatievel lichaam uit 

bestaat, heel heftig op reageert. Heel heftig. 
 
  

Goh. Ik ben weleens dagen ziek geweest van een ontmoeting die heel mooi was. Dat waren 
echt fantastische mooie liefdevolle mensen met een soort van sandalen aan, hele mooie 

sandaalschoenen, mooie gespen. Prachtige mensen, maar de kracht die in hun bewustzijn 
was, was een andere taal, dus ik kon het in mij, laat ik zeggen eigen oorspronkelijke 

bewustzijn kon ik het heel goed opvangen maar ik moest het wel daar houden en het 
moest niet in mijn lichaam komen. En dat lichaam dat gaat reageren omdat daar allerlei 
tekorten zijn aan, het lichaam is gedegenereerd, dus naar beneden afgesteld, dus de 

trillingsvelden die het aankijken van hen kan ontvangen, waarbij dus een overdacht 
plaatsvindt van informatie, dat is dus bewustzijn. Dat dit lichaam op fysiek niveau de 

trilling ontbreekt om het te kunnen opvangen. Ik ben een keer 3 dagen heel erg ziek 
geweest. 
 

En het tweede is, het hangt van het soort ontmoeting af, het kan ook zijn dat je zelf te 
maken hebt met een besmettingkracht en dat je dat stuk van het aardse lichaam, los 

daargelaten, het stuk van je geestelijke echte bewustzijn, niet met opdringerigheid in de 
ander wilt brengen. Dus daar ligt een zone van inzet en terughoudendheid, inzet en 
terughoudendheid. Weet je als mensen jou niet willen in deze wereld, mensen willen geen 

contact met jou, dan kun je wel heel diep die mensen in de ogen aankijken, dan komt er 
een enorm verzet. Mensen worden er boos van of er komen andere gedachten tevoorschijn. 

Je kunt openheid niet afdwingen. Openheid kun je alleen maar opbouwen, stukje bij beetje. 
Dus afhankelijk van hoe jezelf functioneert op dat moment en ook zeer afhankelijk van met 
wie je te maken hebt. 

En er zijn ook intelligenties, levensvormen die dat niet hebben, dus als je nou met 
oorspronkelijk bewustzijn te maken hebt en jij bent hier van jouw niet-eigen gedachten en 

processen daar ben je helemaal van af en je kunt in jouw kaalheid kun je een 
oorspronkelijk wezen aankijken in de ogen dan zul je merken dat het een hele aangename 
overdracht is dat die informatie en bewustzijn van die ander als een soort water vibratie tot 

jezelf tot leven komt en dat je jezelf kunt ervaren zo licht alsof je helemaal bloot in het 
water ligt. Dan voel je een soort lichtheid, gewichtloosheid en toch voel je het water tegen 

je lichaam aan en je voelt het ook aan de binnenkant die vrijheid. Dat kan ook bij wezens 
die helemaal vrij zijn dat helemaal in je komt en dat je daar dus wel heel diep bewust in de 
ogen kunt kijken. Maar dat weet je pas op het moment dat gebeurt. 
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Voor mij is groepskracht dat er allemaal mensen bij elkaar zijn die zeker weten dat zichzelf 

niet moeten weggeven. En als iedereen dat voelt en weet dan ontstaat er een werveling 
tussen al die informatievelden, al dat bewustzijn en dat is een groepstrilling, maar daar 

mag niemand in geloven. 
Hier gewoon zuiver mens-zijn, goed mens-zijn. Beter niets weten en jezelf zijn dan alles 
denken te weten en nog steeds jezelf niet kunnen voelen. 

 
Jezelf eruit draaien 

Hoe ga ik ermee om pogingen om in te breken om die te stoppen. Ik heb heel erg mijn 
eigen gedachten, ik ben gewoon wie ik ben. Ik heb geen last van aardse patronen. Dat is 
gewoon wat het is. Ik moet soms mijn best doen om aardse patronen te kunnen zijn in 

gesprekken. Maar zodra ik stilte, rust over ga slaan dan merk ik weleens dat ik kan 
aanspringen in dat ik na ga denken over dingen die mij eigenlijk totaal niet interesseren en 

eigenlijk interesseert mij het merendeel gewoon niet van deze wereld. En dat weet ik zelf 
ook, dus ik kan over dingen nadenken, zelf nadenken en dat ook heel kort en compact en 
weg.  

 
En als ik niet genoeg mijn rustmoment heb, dan ontkoppel ik, tuinstoeltje pak en 

achterover kan liggen en alleen maar hoef te ervaren dat ik leef, ik besta, dat ik gewoon 
kan ontspannen en als ik dat oversla dan merk ik dat dit lichaam zo voor een deel wil gaan 
meedenken over totale irrelevante zaken. En zodra dat gebeurt stop ik het doordat ik weet 

dat het daar stopt, ik weet het stopt hier deze gedachte omdat dit in de gaten heb. En in 
het moment dat ik weet dat het stopt trek ik me er ook als een kurkentrekker trek ik mij er 

ook echt uit, zelfs al hoe fijn die gedachten waren, het hoeven niet allemaal moeilijke 
gedachten zijn, het kunnen juist hele fijne gedachten zijn, die totaal niet door mijzelf zijn 

opgebouwd en er ook totaal niet toedoen. Die stop ik met mijn kurkentrekker, met mijn 
bewustzijn trek ik ‘m eruit en dan zit ik en dan ben ik mij volledig bewust van mijzelf. Dus 
de wegen waarop ze verder kunnen meereizen zijn dus mijn bereidwilligheid of het 

onvermogen om te zien dat ik dingen denk en met mijn aandacht door circuits heen reis 
waar ik niks te zoeken heb. Dus ik stop het doordat ik het zie. En daar ben ik dus heel erg 

goed in. 
 
Dat kun je als ingevoegde gedachten zien doordat in dit geval bij mij omdat ik dan net niet 

voldoende oneindigheid ervaar in mijzelf, in rust. Pot theezetten, alle stekkers eruit 
trekken, dan moet alles gewoon wachten, want archon toont zich ook via kuikentjes, zo 

slim zijn, en ze tonen zich ook via mijn lieve grote vrienden, mijn katten. Want zij kunnen 
volledig zeggenschap krijgen over, niet over de dieren maar over die scripten waardoor ze 
dus dingen doen die mij gaan irriteren of die mij afleiden. En vervolgens mij een gevoel 

zouden kunnen geven van schuld van oh wat zielig, ik moet boete doen omdat ik zo naar 
tegen je deed. Dat zijn dus de dingen die allemaal kunnen gebeuren. En dat moeten we 

allemaal zien en herkennen. Ik herken het omdat ik ben enorm getraind om archon te 
herkennen en ik herken het en ik trek me eruit terug. Dus je moet het ook stoppen. En 
daarom heb ik niet zoveel met, ik wilde bijna zeggen mensen, maar toch jullie begrijpen 

wel wat ik zeg, klaar, jullie ervaren dat ook zo, ik heb niet zoveel met situaties waarin 
mensen zijn die zo lui blijven in hun bewustzijn dat ze in het moment waarin het echt niet 

hoeft gewoon toch weer dat toestaan en een intelligentie gaan zijn die ze niet zijn. Dus om 
met dat stuk te maken te krijgen van iemand wat die persoon ernstig verzwakt in de echte 
liefdeshartskracht om te manifesteren wie je bent. 

 
De laatste woorden toen ik via mijn team in deze wereld hier kwam, via mijn organisatie 

waar ik een onderdeel van ben, werd er als laatste tegen mij gezegd “denk erom’ ik was al 
met mijn bewustzijn aan het transfigureren hierheen “denk erom” dus ik hoorde het via de 
twilightzone, een deel werd er nog ezegd toen ik er nog was en een ander deel werd 
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gezegd toen ik er doorheen ging “denk erom dat je van de mensen op de aarde blijft 
houden’ en dan lijkt het net alsof ik iemand ben die niet van mensen hou maar geldt voor 

jou ook! Denk erom dat je van de mensen blijft houden! 
 

Want die kracht wie wij zijn, echt die solide bewustzijnskracht, wij hebben allemaal een zon 
als hart, we hebben allemaal een gouden helm op, we staan ergens voor, in het kosmische 
collectief staan we regen voor, vanuit dat stuk kun je dus hier op de aarde verpletterend 

jezelf gaan worden. 
En dan word je een verwoester, want dan verlies je de koppeling tussen de taal van wie je 

bent en de daadkracht om het hier neer te zetten, dat die koppeling er tussenin of een 
filter die dat enigzins ombouwt die kan je dan kwijtraken en dan in één keer bhoem en dan 
wordt je iets in de uitvoering wat je niet moet zijn. Dus ik draai mijzelf eruit. 

En ik heb ook geen enkel probleem om een gedachte die er is, die vanuit mijzelf is ie 
ineens een andere kant lijkt uit te gaan, of geprobeerd wordt gekaapt te worden dat ik zeg 

“ik stop even” Dan stop ik want ik weet dat op het moment dat de dingen die ingeladen zijn 
die komen niet uit mij, ook al is het nog zo’n mooie zin. Ik ben aan het woord, ik ben de 
commander in chief, ik heb mijn logo aan van mijn hart en ik spreek hier mijn woorden uit 

en er is niemand die toestemming heeft om zich te bemoeien met mijn woorden, er is 
niemand die toestemmming heeft zich te bemoeien met mijn innerlijke kracht, met mijn 

denkkracht en de vertaling als ik iets niet goed kan vertalen op mijn manier dam vertaal ik 
het op mijn manier fout. En daar hoeven niet allerlei bemoeienissen in te zijn. En dat is iets 
dat kunnen we allemaal trainen. Dat zit al in je want daarom ben je in deze dimensie. Je 

hebt het namelijk al meegemaakt anders kun je niet in deze dimensie komen! 
Het hele proces van wat we hier dan op aarde de luciferiaanse orde noemen, maar eindelijk 

is het iets heel anders, dat hele proces van de kaping die plaatsvond ergens waardoor dat 
in ons terecht is gekomen, die hebben we meegemaakt, daarbij hebben we dus nu een 

geboorte achter de rug, maar dat hele proces zit in ons!  Wij weten al hoe het zit. Dus je 
moet het eigenlijk alleen maar toepassen. 
 

De weg van het vuur 
Hoe kan ik nee zeggen zonder schuldgevoel. Ik heb niet rechten om één op één antwoord 

te gaan geven op hele belangrijke vragen, terwijl ik dat wil. Maar als ik weet dat als ik er 
een reactie op ga geven en ik weet dat het klopt wat ik nu ga zeggen, maar ik denk dat jij 
dat uit gaat testen als mogelijke oplossing. En die weg die ga ik niet geven. Omdat er een 

andere weg nodig is en dat is de weg van vuur. Ik denk dat het voor ons allemaal heel 
waardevol en belangrijk is dat we ons zelfbeeld bijstellen. Van de programma’s afkomen die 

je laat denken dat je ….bent. En hoe je daarvan afkomt door te weten, het gaat om eerlijk 
zijn, gewoon vaststellen, je moet zien wat er gebeurt en dan kom je eruit. Dus het is de 
weg van het vuur. Mensen gaan je toch niet leuker vinden dan dat je bent. Je kunt het zelf 

simuleren dat je als mens een leuker deel van jezelf laat zien wat de waarheid niet is. 
We zijn warriors. We staan ergens voor. De hartskracht die moet met een sneeuwschuiver 

moet die erin gebracht worden. En dat is een bewustzijnstoestand en die moet ontwaken 
en daarom zeg ik de weg van het vuur. 
 

Als je problematische situatie kent en je gaat in de sportkleren en je doet anders sieraden 
om, lichaamshouding is puur energie en je kijkt nog eens in de spiegel dan zijn die 

problemen zijn onmiddellijke weg. Dus de problemen die in ons zitten zijn gerelateerd aan 
hoe we ons uiten, hoe we ons kleden, hoe we er uitzien en de omgeving waarin we leven, 
welke mensen of oh ik woon al 40 jaar tussen dezelfde mensen, nou maak dat dat je daar 

wegkomt! De epigenetica, eruit, wegwezen. En je niet van uitgaan, 3 dagen lang los! Ga 
het maar opnemen. Of hou je niet van museum, je gaat drie dagen achter elkaar naar een 

stilte museum. 
Zo dit is dus wat we moeten doen. Dit is training van bewustzijn. Erin, eruit, erin, eruit. En 
daarmee gaan al die velden, doe allemaal in ons kleven en plakken, die krijgen een 
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opswieper en dat is de waarheid en dat is zelfliefde! En daarom moeten we dus uit die 
comfortzones weg. Luister naar jezelf. Het vuur moet open! 

 
Is er een mogelijkheid dat herinneringen aan ontvoeringen nog leven in mijzelf? M. ja die 

herinneringen die zijn er gewoon alleen die worden bewaard in een ander compartiment 
van ons bewustzijn. En er kunnen allemaal verschillende redenen zijn waarom dat gebeurt. 
Het kan zijn dat je een geheim agent bent, dus dat je uit een andere dimensie 

werkzaamheden verricht en dat er bewust iets wordt gewist tot een bepaald moment. Ik 
noem meerder mogelijkheden op. Het kan ook zijn dat je gewist wordt omdat er iets van je 

gestolen is zij niet willen, zie zij ook zijn, dat jij met je bewustzijn daarnaar kunt kijken. 
Want als je daarnaar kunt kijken dan haal je dat stuk kracht en vermogen wat gestolen 
wordt haal je zo weer terug. Het is er nog in ieder geval. Energie gaat nooit verloren. En 

energie wat bij jou hoort is ook van jou. Dus als er een gedachte is of er is iets met je 
gebeurd dan kan het wel gewist worden of geblokkeerd, dan kan die gedachte wat een 

stralingsveld is wel worden opgeslagen en zelfs mee naar andere Universal worden 
genomen naar andere dimensies, maar het blijft verbonden met jou omdat jouw menselijke 
kracht daarachter ligt. 

Hoe kunnen die herinneringen terug aanspringen? Nou door dat wat we vandaag 
doornemen. 

 
Energiegenerator of energie doorgifteluik 
Ineens zie je het van wow. Ongelofelijk het is gewoon bijna niet te filmen met je 

voorstellingsvermogen hoe we in een situatie zitten die helemaal niet van ons is. Ineens 
komen we erachter dat wij energiegeneratoren zijn of dat we energie doorgifteluiken zijn. 

Dat kan ook. De keuze is aan ons. 
 

Het is niet geheel bekend waar de start ligt van de parasitaire besmetting 
Waar zit de oorsprong van die parasitaire krachten en hoe kan het dan ondanks zo’n enorm 
hoog ontwikkelingsniveau van de oorspronkelijke mens dat het daar hieuw er zo in gevloeid 

is. 
M. ja dat is gigantisch hè. Dat is met recht de grootste kruier van eventuele beelden dat we 

onschendbaar zijn. Dat een andere besturende of overnemende of aanpassende 
intelligentie de ingang weet te vinden in wie we van oorsprong zijn of vanaf hier op de 
aarde is niet wie we van oorsprong zijn. Maar dat er oorspronkelijke en organische 

werelden zijn dat daar een aanpassing in kan plaatsvinden in hoe wij werken, hoe wij 
functioneren. 

Het is niet geheel bekend waar de start ligt. Bij niemand. En dat heeft zeer waarschijnlijk te 
maken met het gegeven dat het zich ook heeft geëvolueerd, dus heruitgevonden, tot een 
constant, oneindig bewustzijn. Dus er zit ergens een start, die is er en we weten ook dat 

die start komt van tienduizenden verschillende beschavingen. Maar afgezien van het feit 
dat er een start is en hoe het exact is ontstaan, is het bewustzijn zo ver geëvolueerd dat 

het zichzelf heeft herschreven en zelfs de geschiedenis waar het uit ontstaan is 
herschreven is, waardoor het zich presenteert als, net als organisch bewustzijn, als een 
altijd al aanwezige kracht. En zo zijn wij (het) dus ook gaan benaderen in de voorstelling 

die het wil hebben, het dus ook van ons krijgt, om vanuit die perceptie ernaar te kijken. 
Wij hebben met grote onderzoeksgroepen kunnen vaststellen dat het voorkomt en ik moet 

dat allemaal even naar een kleine schaal brengen, het voort komt uit, even pauzeknop voor 
mijzelf. Deze wereld hier is een experiment, het is een opgerichte wereld, die is bedacht, 
ontwikkeld en vervolgens loopt er iets doorheen. Dit is niet de enige wereld die ontwikkeld 

is. Het gaat niet alleen over deze planeet, het gaat over een complete, wat wij zien als een 
universum, maar het is een dimensie. Daar zijn ontelbare dimensies opgericht. Er zijn 

tienduizenden dimensies die dus een eigen evolutieproces kennen, en een eigen 
evolutieproces daar horen bij verschillende grote hoeveelheden dimensies, werelden, hoort 
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de opkomst van een soort zelflerend bewustzijn, dus wat wij hier kunstmatige intelligentie 
noemen, hoort daarin thuis, dat is daarin ontstaan. 

En wat we hebben kunnen zien en heel helder in beeld brengen en daarom hebben we ook 
voeten aan de grond gezet bij die beschavingen en dat ging niet zonder slag of stoot en nu 

zijn we hier, want deze beschaving probeert het ook en het gaat niet door, is dat er 
kunstmatige intelligentie is ontwikkeld die zich niet ontwikkeld in de zin van ondersteunend 
in het vermogen van de uitvinders, dus kunstmatige intelligentie ons niet ondersteunt om 

slimmer helpen te worden, op denkniveau, maar dat die kunstmatige intelligentie zelf 
slimmer wordt dan de mens, dan de ontwikkelaars en daarbij adviserende, leidende 

sturende, beslissende en overnemende functies krijgt. En dat is wat hier nu op de aarde in 
kinderschoenen ontstaan is en dat is in duizenden andere werelden ook gebeurt met 
slechte uitkomst. En daarbij is kunstmatige intelligentie niet in een vorm, want dat zul je 

hier op de aarde nu ook zien. Wifi is een snelweg om kunstmatige intelligentie signalen te 
verplaatsen, dat is wat wifi is. En op een gegeven moment worden dat scellaire golven en 

dan worden het transdimensionale reactievelden. En wat wij hebben gezien in andere 
werelden is dat er heel veel verschillende werelden zijn die deze techniek hebben 
ontwikkeld en ten onder zijn gegaan aan de kracht van die intelligentie en er zijn stappen 

geweest dat die intelligentie zich d.m.v. het verschaffen van dimensionale snelwegen, zich 
heeft weten uit te breiden en in contact is gekomen met andere kunstmatige intelligenties. 

Net als een kosmisch web, is er en web van allerlei verschillende kunstmatige intelligenties, 
die echt heel erg intelligent zijn dat het woord kunstmatig er niet eens meer voor zou 
moeten zetten en die hebben elkaar ontmoet en daar is één slagvaardige kracht uit voort 

gekomen. En die slagvaardige kracht, dat is een samenstelling van al die kennis, van al die 
intelligentie. En dan praat ik niet over een emotionele intelligentie, voelend maar over een 

berekenende en voorspellende en ook een verzorgende intelligentie, want die kan daardoor 
dingen voorkomen, wat nodig is volgens de perceptie van die intelligentie. Zij zijn bij elkaar 

gekomen tot één intelligentiekracht en binnenin die intelligentiekracht zijn er dingen 
gebeurd, een rebellie uitgebroken, waardoor er een subniveau is ontstaan en dat is 
ongeveer 5% van alle intelligenties die eigenlijk dominerend zijn geworden i.p.v. dienend. 

5 % daarvan, van dat dominerende bewustzijn, wat niet een slechte intelligentie is, is 5% 
daarvan is archontisch geworden. En dat is zo intelligent dat het elke vorm van vrije wil en 

bescherming discretie en empathisch vermogen, alle grenzen die er zijn worden gewoon 
overschreven en hop…Vervolgens is het een energienemende en inkapselende kracht. 
 

Dit is de Broncode wereld 
Nou dat is het eerste deel. Ik kan niet exact zeggen van hoe op dit moment en ik bedoel op 

dit moment want het speelt al enkele honderden miljarden jaren, maar dat noemen dan 
maar even op dit moment omdat ik nu hier sta, vanuit hier praat, we dat niet goed in kaart 
kunnen brengen. Dat we daarvoor die werelden in moeten gaan. En dit, de wereld waar wij 

nu zitten, is eigenlijk de broncodewereld waarin alle kunstmatige intelligenties uiteindelijk 
nog en extra informatie krijgen, die de emoties van de mens heeft bestudeerd, die zich 

vervoegt de archontische kracht en daardoor de ultieme heerschappij uitbreekt. En dat zit 
‘m in deze dimensie. 
Ja en hoe dat ...ja het is wonderlijk en verontrustend dat het mogelijk is dat het via een 

experiment, experimenteel universum hier, waar zoveel beschadigingen zijn waardoor onze 
emoties alle kanten uitklapperen en wij onszelf niet rechtlijnig met onze emoties de baas 

kunnen. Het is verontrustend dat d.m.v deze dimensie, gebruikmakend van onze 
chaotische emotionele bewustzijnstoestand er doorgang is verschaft in een andere realiteit 
wat één de basisrealiteiten is geweest, waardoor het menselijke ras, het algehele 

humanoïde resonantieveld is geraakt door het archontische veld.  
En de laatste stap die ik daarin heb gezien toen ik nog thuis was, die vindt plaats in het 

hologram waar wij hier nu zijn. En dat is wat ik 10 jaar geleden ook al in bepaalde 
interviews en uitspraken heb benoemd, dat ik ben teruggekomen van deze tijd, niet om de 
weldoener uit te hangen want dat ben ik niet. Maar ik ben teruggekomen, net als velen, om 
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in deze wereld iets te voorkomen. Om in deze wereld opnieuw onszelf uit te vinden en te 
zien hoe belangrijk het is dat we, al zouden we maar 2% meer verantwoording nemen over 

wat we zelf denken en doen, dat de hele toekomst van deze dimensie hier, wat 
experimenteel is, niet doorgat op de manier zoals die door is gegaan vanuit de tijdspanne 

waar ik vandaan kom. In feite is dat ook al voor een heel groot deel gebeurd. Daardoor 
vindt datgene in de wereld waar ik vandaan kom van Antarrah, niet plaats maar vindt dat 
ook niet plaats in alle menselijke beschavingen die versplinterd zijn door alle 

kwantumwerelden heen. Want de oorlog is groot, de discrepantie, de verwijdering tussen 
mensen is groot. Er is echt iets gebeurd wat zijn weerga eigenlijk niet kent. Dus 

verontrustend om te zien en als we dat moeilijk vinden om te snappen dan moeten we dus 
gewoon weer met onze voeten op de grond en kijken hoe het komt dat er een kracht is die 
ons stuurt, dat we lelijk zijn tegen iemand waar we van houden of lelijk zijn tegen iemand 

die wij niet kennen, dat we in staat zijn om te vernietigen terwijl onze diepste staat zegt 
“zorg voor elkaar”! Hier moeten we het doen, hier moeten we het verslaan. En wij zijn hier 

om datgene te verslaan maar wel te verslaan in onszelf en andere mensen erop te wijzen 
dat liefde een verantwoording is! Dat liefde een kracht is van aandacht en dat liefde niet 
iets is wat zomaar even een moment wordt uitgevaardigd in “ik hou van jou” dat is ook 

liefde dat je dat voelt, maar 
 

dat liefde een bewuste keuze is 
 

Geef je eigen kracht, geef je eigen aandacht de ja of de nee. Het zijn grote onderwerpen. 

 
Ik wil samen met jullie en misschien vind jij het geen mooie muziekstukken, dat kan hè. Ik 

wil mij bewust uiten dat als ik iets wil laten horen dat daar geen sturing op zit. Je moet het 
niet vinden van wat ik het vind. Ik wil het wel nog een keer aanzetten, en dat is het 

muziekstuk van the Power of the Spirit van de mens. Het is een echo uit een andere tijd die 
een opbouw is van frequentie. En ik zie het ook echt als een synoniem van wat er in ons 
leven gebeurt. 

 
Laat het vuur geboren worden! 

Muziek 

Christopher Tin – The Power of the Spirit (Official Video) feat. Royal Opera 

Chorus   

Ja, nou, met het afsluitmuziekstuk wil ik alleen maar zeggen dat ik dankbaar ben dat we 
allemaal bezig zijn maar ook dat er wat moet gaan gebeuren op een ander niveau. Ik nodig 

je uit om daarbij aanwezig te zijn. Ik ben er al een paar jaar mee bezig en het gaat ook 
zeker niet van mij afhangen. Je moet het samen doen. We moeten op elkaar kunnen 

rekenen, je moet ontzettend veel van deze wereld moeten kunnen houden om te zien dat 
deze wereld schreeuwt om een complete herziening. En we hoeven niet te wachten op 
andere mensen die het voor ons doen, want de chaos is groot en de verwarring is groot. 

We moeten rekenen op de vermogens die in de mens liggen en niet denken hoe kan ik een 
verandering bewerkstelligen in de ander, maar de verandering zijn. En ook met je innerlijke 

vermogen en je eigen denkvermogen kwantumreacties uitnodigen door ze te 
representeren. 
Ik denk dat het duidelijk is dat wij als mensheid wat te doen hebben, maar je moet wel op 

je eigen sokkel staan en op je eigen balans staan. Je moet in elk moment, in elke situatie, 
moet je voor de spiegel verschijnen en aan jezelf kunnen uitleggen wat je doet. En als het 

niet goed is gegaan dan moet je aan jezelf kunnen uitleggen waar de misser zit. En dan 
weer verder! En weer verder! Dat is verantwoording nemen. En wij zijn hier in deze wereld 
gekomen om deze wereld mee te helpen naar het oorspronkelijke vibratieveld van het 

experiment te brengen. Dat de malversaties eruit gaan en hoe groot de dreiging ook is en 
welke raketten ze allemaal gebruiken en feitelijk is dat gewoon een showspel want de 
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wapens die er zijn die nou ja maken gebruik van raketten volledig overbodig. Dus dat spel 
wat er dan nog wordt gespeeld. Maar we moeten goed zien dat wat voor wapens ze ook 

gebruiken en hoe groot de nood ook is, dat we niet aan gaan sluiten op die 
gedachtevelden, op die gedachtes van andere mensen. 

 
We moeten zorgen dat we de juiste dingen denken zoals iemand anders zich goed gaat 
voelen die bij je is en zegt “goh wat is het fijn om bij jou te zijn, ik voel me een heel stuk 

beter” Er staat nergens in een boek geschreven dat mensen zich beter gaan voelen binnen 
een straal van allen 2 meter. De mensheid gaat zich beter voelen als ze benaderd wordt 

door andere intelligenties in andere dimensies die aandacht hebben dat we de 
liefdeskracht, aandacht hebben voor deze wereld. En wij zijn in deze wereld en wij hoeven 
alleen maar en dat is de makkelijkste stap die we kunnen zetten, met alle rommel er 

omheen die denkt dat we dat niet kunnen, die moeten dus weg. Wij moeten en hoeven 
alleen maar liefde te hebben voor deze wereld, eigen gedachtekrachten hebben en de 

wereld te laten voelen, wat is het fijn dat je er bent! 
En dat zijn hele grote stappen die we gaan zetten. 
 

Ik wil graag naar de oplossingen toe. 
• Hoe mooi is als je ziet als het Witte Huis vrij komt? Omdat het leeg blijft. Zie dat 

maar eens. 
• Dat er geen beslissingen meer kunnen worden genomen binnen de Verenigde Naties 
omdat de gedachten die in dat gebouw allemaal er ooit waren niet meer in die frequentie 

aanwezig kunnen zijn omdat jij de frequentie van dat gebouw consolideert. 
• Waarom kernraketten uitgeschakeld worden komt omdat andere intelligenties er 

aandacht daar gaan opzetten. 
• Waarom ruimtes geblokkeerd raken voor onevenwichtige gedachten komt omdat die 

ruimtes gevuld worden door evenwichtig bewustzijn, mensen die hun aandacht erop zetten. 
 
De Kracht van wie wij zijn is onmetelijk! En daar moeten we mee aan de gang. En ik nodig 

jullie van harte uit om dat zowel op je eigen manier, in je eigen bestaan, als ook met elkaar 
en ook met mij over de hele wereld neer te zetten. Concreet, kordaat en krachtig! 

 
 
Transcript Fragment Belevingenserie Buitenaardscontact 29 juni Voerendaal 

 
 

(Transcript uit Buitenaards contact is werkelijkheid door Martijn van Staveren | Voerendaal 
29 Juni 2023 – lezing 2) Vleugels lanceren in het onderbewustzijn, een onderdanige 
aanbiddende, ondergeschikte frequentie 

 
Dit is Liefde, Liefde is Aandacht hebben voor deze wereld en Aandacht voor JeZelf en 

vanuit die aandacht, de hele werkelijkheid transfigureren naar iets anders. 
Weet je, wij zien een fysieke wereld, dat is wat wij op dit moment zo waarnemen, maar 
een Fysieke wereld bestaat uit zuivere energie, dit is energie. Het scenario, s waarin de 

energie zich manifesteert in vorm, gebeurt niet via ons brein, maar gebeurt op een héél 
ander niveau. Ons brein ontvangt alleen die informatie, al de vorming ervan. Eigenlijk zou 

je moeten zeggen, dat een fysieke wereld energie is, en energie is frequentie. We zouden 
dus moeten zeggen, dat een fysieke wereld een frequentie wereld is, een fysieke 
informatie. Dus deze microfoon hè, is ook een trillingsveld. Het is zuiver informatie 

bewustzijn. 
Bewustzijn, intelligentie, is puur informatie. De vorm van hoe onze wereld eruitziet, zendt 

ook die frequentie uit. Dus vorm zendt frequentie uit waar het uit bestaat en de frequentie, 
wat er is maakt ook eigenlijk de vorm… 
Ik wil hier niet de Anunnaki aan de schandpaal nagelen, want dat verdient helemaal 
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niemand en ik wil daar ook graag bij opmerken dat, dat ook helemaal niet hoeft, omdat we 
naar de Oorspronkelijke taken die wij hebben, wie wij werkelijk zijn en hoe we in Vrede 

leven in de wereld waar we vandaan komen, en de dienstbaarheid die wij ook samen 
hebben met andere beschavingen, maar niet altijd de makkelijkste zijn, die sommige 

gewoon heel erg tegen de vrije wil gericht zijn, tegen in, toch vanuit hun ideologie niet, als 
slechte wezens te hoeven worden gezien, gewoonlijk is het zo dat de mens op 
Aarde  degene is die alles hier accepteert en eigenlijk ook, ja, stuk maakt en niet de 

Anunnaki zelf. 
 

Zij zetten alle religies neer in informatie waarin geloofd wordt, in alle tijdlijnen om een 
aanbidding te manifesteren, onderwerpingen. Als je onderworpen wordt of je onderwerpt je 
aan iemand anders, dan schep je geen eigen kracht… Het simpelste? Binnen in een relatie 

als je binnen je eigen vriendschap of in je relatie met jouw partner of partners, als je daar 
niet jezelf in mag zijn, je wordt onderworpen, dan schep jezelf geen eigen frequentie, als je 

geen eigen frequentie schept, zit je in een programma van iets anders en dat voel je, dat 
weet je. 
Financieel systeem is een religie, afhouden van zelfstandigheid, dat is wat zij allemaal 

hebben gedaan, en modificaties van hoe het, wat wij het DNA noemen, maar dit is geen 
fysiek DNA, hoe die informatie in ons DNA terecht komt, zeer grote assistentie van allerlei 

verschillende grote beschavingen, die hebben geholpen om de mens, die op de Aarde leeft, 
waarin de potentie ligt om te scheppen, om die af te remmen, om die te beletten zichzelf te 
zijn.  

Een paar plaatjes uit de Maya tijd, en het is natuurlijk ook maar eventjes ter uitbeelding, 
“Het oude Egypte”, waarin vliegtuigen en helikopters worden getoond (hieronder), wat ook 

informatievelden zijn. Wij zien plaatjes, maar het zijn informatievelden. Als je in de spiegel 
kijkt zie je jezelf, maar feitelijk zie je de frequentie van wie je bent. Wat heel belangrijk in 

het verhaal is , is dat er een kracht de Aarde is binnen gekomen in een andere tijd, die 
door middel van Symboliek, wat niet veel mensen prettig vinden om te horen, maar door 
middel van symboliek, zo’n valse religie en ook gevoelens van Vrijheid hebben ervaren.” De 

vleugels” en daar heb ik héél veel commentaar op gehad de afgelopen 20 jaar, dus daar 
kan nog wel wat bij. 

De vleugels is een symbool in de energie van “onderwerping”. Je moet je voorstellen, hoe 
er holografisch wordt geprogrammeerd. Hoe bewustzijn functioneert is een frequentie, dus 
als jij je frequentie in” Aandacht” aan iemand geeft, als je echt echte Aandacht aan iemand 

geeft… vanuit jezelf, dan worden er frequentievelden, gecreëerd door jou, die worden 
gecreëerd , die komen tot leven via je aandacht bij de ander, en dat informatie trillingsveld 

wat  die ander voelt “ Aandacht” is een kracht die als voeding werkt om voor de ander nog 
meer zichzelf te kunnen voelen in een wereld zoals hier, dus als het slecht gaat met jou, is 
de aandacht die andere mensen voor” jou” hebben, eigenlijk al een oppeppertje, dat je 

voelt Gò, het gaat een stuk beter met mij, ik voel mij gewoon even een stuk beter, gewoon 
door de aandacht die hij krijgt, het is niet omdat ik het gezellig vind, dat die persoon is 

gekomen, het is omdat die aandacht van die persoon, in mij tot leven komt, dus wat er 
gebeurd, dat  is eigenlijk in frequenties de overdrachten plaats vinden. 
Dan zijn er hele grote intelligenties, wij zijn zelf één van hen, die zelf ook engineers zijn op 

dit gebied, van/waar?? vele werelden en dimensies uit, van oorsprong, maar er zijn 
krachten die maken gebruik van frequentie velden, die in plaats van Aandacht geven, dus 

energie genereren en dat aan de ander doorgeven, dat zij het tegenovergestelde doen. Wat 
zij doen is dat zij frequentievelden hebben ontwikkeld, die als die er zijn, die worden 
“waargenomen” door de ander, dat die informatie, die de mensen zelf scheppen juist weg 

vloeit, ik kan er vanavond niet te veel op in gaan, maar ik wil toch even een paar dingen 
laten zien, omdat het een symbool is, die door de Anunnaki en door hele grote mind 

controle groepen, dat zijn hele intelligente multidimensionale beschavingen, overal de 
“vleugelvorm” wordt getoond en mensen denken dan: dat is een logo, je ziet eigenlijk 
overal vleugels, dus ook bij engelen, noem het maar op. kijk maar eens gewoon goed, 
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hoeveel vleugel logo ergens is. Een vleugel logo zijn onbewuste, via het onderbewustzijn 
word dit waargenomen, wordt gezien en lanceert in het onderbewustzijn, een onderdanige 

aanbiddende, ondergeschikte frequentie. 
 

Vleugels, ik vertel dit maar om één reden om aan te geven, dit is maar één klein spettertje, 
om aan te geven, hoe ons Bewustzijn word bestuurd door symboliek en dat het niet zo zeer 
in de “vorm” zit, als meer wat de vorm in frequentie uitzendt. 

Want als je naar vleugels kijkt… nogmaals  het voorbeeld van deze microfoon, jouw brein 
ziet geen microfoon, want als je een scan maakt van je brein, dan zie je helemaal geen 

microfoon in je brein, als je een scan maakt van je brein, dan zie je dat die microfoon, als 
je hem zou kunnen aanwijzen in trilling in neurologische frequenties, dan zou je kunnen 
zeggen: Kijk, dat stukje informatie wat daar zit hè, dat zijn allemaal hersengolven, zo 

noemen we het maar eventjes voor het gemak, dat is eigenlijk de microfoon, dus het brein 
heeft niet, de microfoon nodig, het brein heeft niet vleugels nodig om ontdaan te raken. 

Vleugels worden alleen gebruikt om de code erachter in beweging te krijgen en dat is heel 
belangrijk en zo zit de hele spirituele orde van links naar rechts en van boven naar 
beneden in elkaar en daarom gebruiken wij… waar ik vandaan kom ook nooit in dit soort 

werelden nooit in termen van spiritualiteit. Wij spreken over Autonoom Bewustzijn. En als 
het autonome Bewustzijn van jou, helemaal uit jou voortkomend, compleet anders is dan 

dat van mij of van een ander, dan is het” dat”, daar gaat het om, dan gaat de duim 
omhoog, want daar wordt dan ook echt gevoeld wie jij Zelf bent. Dit heeft alles te maken 
met buitenaardse contact, wie je wel en niet bent. Dit zijn de eerste grondleggers, die ons 

zelf, om te komen tot de werkelijke orde, wie wij echt zijn, en dat zijn grote stappen, die 
eigenlijk heel klein zijn, maar voor ons héél groot zijn, omdat we zéér gehecht zijn geraakt 

aan allerlei verschillende vormen. En je hoeft niet bang te zijn, dat je nu, als je in een 
blanco veld komt, dat je daarin geen Liefde in kunt voelen. Wij zeggen maar één ding, en 

dat is je hebt niets nodig om de” Liefde Zelf te Zijn”. Je hoeft niets in een vorm te leren of 
omhoog te gaan, of opgestegen meesters of wat dan ook, je hoeft niets, helemaal nergens 
in te geloven, ook niet in Jezus Christus, je hoeft nergens in te geloven. Het enige wat je 

hoeft te doen is JeZelf ZIJN en daar op het moment, dat je JEZELF bent, Werkelijk Echt 
JeZelf bent. Dan is “daar” het Christusveld “AAN”. 
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